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53-letni mężczyzna zginą} w zderzeniu auta osobow ego z ciężarówką, do którego doszło w czwartek wie
czorem na krajowej „ 11 ” w Brodowie. Życie w wypadku stracił ratownik medyczny Józef Janicki z Nowego  
Miasta. Jechał na kolejny dyżur do średzkiego pogotowia. - Człowiek niosący przez wiele lat pomoc innym 
nie mógł skorzystać z pomocy swoich kolegów przybyłych na miejsce. Urazy były tak ciężkie, że nie było jakich
kolwiek szans na ratunek - mówi Andrzej Fraś, lekarz, przyjaciel nieżyjącego ratownika.
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JAROCIN i JARACZEWO KOTUŃ NOWE MIASTO j POWIAT /  ŻERKÓW

PWiK zwalnia Jedyna szansa wójt jak z 3 0  m ilionów starosta zatrudnił 
i przenosi na nowy wóz przywódca ty |k o 2 n a żerkowskiego radnego
pracowników strażacki Korei inwestycje na asystenta
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M ożna wystawić telewizor 
do piwnicy

KOMENTARZE jarocinskaffik
"  Ź aw sże  ta m , gdz ie  Ty

Zima: „Ślisko, bioto, a drogowców 
oie widać"

Wolne, niezależne media sąjednym 
z gwarantów demokracji. Wolność sło
wa mojemu pokoleniu znana jest od 
dwudziestu pięciu lat. Dzięki temu ist
nieje „Gazeta Jarocińska”, a na portalu 
www.jarocinska.pl m ożna‘pisać bez 
ograniczeń o wszystkim. Jest to u nas 
tak normalne i oczywiste, że nikomu 
już przez głowę nie przechodzi myśl, iż 
ktokolwiek mógłby chcieć ograniczać 
tę sferę praw obywatelskich.

Do tej pory myślałem też, że nikt 
nie zechce doprowadzić do zmniejsze
nia roli i osłabiania Trybunału Konsty
tucyjnego. A jednak myliłem się. Czy 
podobna sytuacja może dotknąć me
diów? Niestety, doświadczenia węgier
skie, a właśnie na premierze Yiktorze

PIOTR PIOTROWICZ
prezes Południowej Oficyny Wydawniczej

Orbanie wzoruje się prezes Jarosław 
Kaczyński, pokazują, że takie zagroże
nie jest całkowicie realne. I nie dotyczy 
to tylko mediów publicznych, o które 
właśnie teraz zaczęła się awantura. 
Na Węgrzech znaleziono też bat na 
media prywatne.

. Warto pozostawić mediom nieza
leżność i nie dopuszczać do grzeba
nia przy nich politykom, bo z tego 
zawsze wychodzi coś złego. Praw
dziwego i rzetelnego przekazu i tak 
nie da się we współczesnym świecie 
zablokować. A dla tych, którzy nie 
zechcą w przyszłości oglądać zma
nipulowanych mediów publicznych 
są dwa wyjścia: wystawić telewizor 
do piwnicy albo wyrzucić przez okno.

zim a: Ludzie, co to za zima. 5 cm śniegu 
i piszecie, że „dużo” błota pośniegowego. 
W Polsce o tej porze roku od zawsze jest 
zima i trzeba się do tego przyzwyczaić, 
kierow ca bombowca: Ulic gminnych 
i powiatowych nie komentuje, bo szkoda 
zdrowia, natomiast co ciekawe to nawet 
11-ka dzisiaj była nie za ciekawa między 
6.00 a 7.00 rano, oczywiście na odcinku ob
sługiwanym przez rejon dróg jarociński, bo 
od nowego miasta w kierunku środy droga 
czarna i posypana. Czyli generalnie stan
dard jak co roku: drogowcy zwarci, sprzęt 
gotowy i zima przychodzi dużo później niż 
powinna, a drogowcy (...) zaskoczeni, 
że śnieg pada, jestem pod wrażeniem. 
Żerków: W Żerkowie dopiero drogi po
wiatowe zaczęli odśnieżać dzisiaj od rana 
a padało cały dzień i w nocy i nikogo nie 
widać nawet:{(((
ja: w mieście praktycznie na każdej ulicy

po fi) cm błota... to jest odśnieżanie czy 
posypywanie śniegu piaskiem ? 
Kierowca: Drogi są w fatalnym stanie, 
szczególnie te na osiedlach domków 
jednorodzinnych.
siedlek: Droga z Siedlemina do Potarzycy 
tragiczna, nie odśnieżona w ogóle! Wczo
raj raz przejechała piaskarka . efektów 
dziś już nie widać!
kierow ca bombowca: Proponuję wy
słać do sąsiedniego powiatu średzkiego 
osoby odpowiedzialne za odśnieżanie. 
Wszystkie drogi powiatowe czarne, prawie 
jak krajówki. Może by zobaczyli jak to 
powinno wyglądać. I jeszcze jedno- za 
to, czy jest posypane, nie odpowiadają 
kierowcy piaskarek, tylko ich zwierzch
nicy. Kierowcy sypią tam, gdzie im każą 
znawcy zimy z powiatu.

Z a ch o w a n o  o ry g in a ln ą  p is o w n ię , 
sk ró ty  p o ch o d zą  od  re d a kc ji

KOMENTARZE jarodnskafSk
*  . Z aw sze  ta m . gdz ie  Ty SONDA jarocińska^}f Z aw sze  ta m . gdz ie  Ty

Likwidacja gimnazjów? „Ta zły pamysl"
M. K.: Błędem było, że wogole powstały, ale skoro już są 
i dobrze funkcjonują, to uważam, że powinni je zostawić 
w spokoju.
kogo pytacie: Niestety niedobrze funkcjonują, nie można 
się pytać dyrektorów gimnazjów czy chcą by im zlikwidować 
miejsca pracy, czy wy na głowę dostaliście z tymi głupimi 
pytaniami?
drugi sort: w tym miejscu, należałoby postawić pyta
nie, która decyzja pis ...w jest dobra, ile te decyzje będą 
kosztowały nas podatników, nie zapłacą za nie tylko ich 
wyborcy, zwiedzeni pustymi obietnicami, a zasadzie nale
żałoby powiedzieć, Janią kiełbasą i cienkim piwem (skąd 
to znamy)... ile jeszcze wody musi upłynąć, ile jeszcze

kasy musi być bezpowrotnie utopione na realizację chorych 
pomysłów, by oprzytomnieli Ci, którzy patrzą na „dobrą 
zmianę” bezkrytycznie, jakby byli czymś oszołomieni.... 
ile czasu jeszcze potrzeba, ile zmarnowanej kasy...., ile? 
Jestem za likwidacją: Jestem za likwidacją gimnazjów bo 
programowo nie są to jednostki samodzielne skoro jeden 
rok musi być dokończony w szkołach ponadgimnazjalnych. 
Argument pani chwalącej system zachodni ma się nijak do 
rzeczywistości,System oświatowy w krajach zachodnich 
w ogóle się nie sprawdza skoro większość absolwentów 
musi jeszcze przez rok uczestniczyć w resocjalizacji ,by 
jakość odnaleźć się na rynku pracy.Argumenty.że jakimś 
szkołom grozi całkowita likwidacja są niedorzeczne bo

szkoła nie jest od dawania pracy lecz od efektywnego 
kształcenia dzieci i młodzieży, 
ja: Ponieważ jestem świeżo po maturze, bytem w gimna
zjum i mam pogląd na to. Gimnazjum to nieporozumienie! 
Każdy nauczyciel jaki mnie uczył źle wypowiadał się 
o tym tworze. Ja również widzę mnóstwo wad obecnego 
systemu edukacji.
pamp: Gimnazja przede wszystkim wyrównują poziom w kla
sach które są zbierane z kilku podstawówek (niekoniecznie 
tych najlepszych). W całym tym systemie jest wszystko okej, 
tylko młodzież coraz to bardziej „wychowana bezstresowo” 
co to nikogo się nie boi, przed nikim nie czuje respektu..

Czy uważasz, że likwidacja gimnazjów 
lo dobry pomysł?
59%
Zdecydowanie tak

38%
Zdecydowanie nie

3%
Nie mam zdania

Zachow ano o ryg ina lną  p isow nię O d d a n o  4 0 7  g ło só w

1. Zderzenie osobówki 
z tirem. Kierowca 
nie żyje

2. Jechał, by pomagać
potrzebującym
pomocy...

3. Ślub-za dwa dni.
Goście zaproszeni. Wesele 
gotowe. Pan młody gubi...

4. Balowali 
na sto dni 
przed maturą

5. Urzędnicy ostrzegają 
przed stronami Tomasza 
Braniewskiego
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PARĘ GROSZY N A  REZERW Ę  
B U D ŻE TO W Ą

Żerkowscy radni uchwalili budżet na 2016 rok. 
Po zakończeniu poważnej debaty prżewodnicząca 
Barbara Urbańska ogłosiła przerwę- w obradach. 
Atmosfera się rozluźniła. Radni zaczęli żartować 
i komentować gminne finanse. W pewnej chwili je
den z nich położył kilka groszy na stole, przy którym 
siedziała skarbniczka Bronisława Rogacka. W ślad 
na nim poszli inni i w ten sposób szefdwa żerkow- 
skich finansów zebrała trochę drobnych. - To będzie  
rezerwa budżetowa - skomentowała całą sytuację 
Rogacka.

. (ann)

BIBLIOTEKARKA  
ZA ŚPIEW A ŁA  
PIEKIELNIE M O C N Y M  
G ŁO SEM

Na wigilijnej wieczerzy w Sławoszewie 
goście podziwiali występy dzieci, które za
prezentowały jasełka .-W czasie przedstawie
nia wspierała je bardzo Beata Skowrońska, 
radna, sołtyska i bibliotekarka. W godny 
podziwu sposób wcieliła się w rolę „diabli- 
cy” , śpiewając „piekielnie mocnym głosem" 
piosenkę na melodię „Babę zesłał Bóg” .

NIE CHC IA Ł  
ZAJĄĆ M IEJSC A  
W ÓJTA

Wójt Kotlina Mirosław Paterczyk spóźniał 
się na posiedzenie komisji budżetu. - Może 
ju ż  idzie - stwierdziła Irena Antczak, skarb- 
.nik gminy, kiedy otwierały się drzwi do sali 
sesyjnej. Nie wszedł jednak wyczekiwany 
włodarz gminy, ale radny Tomasz Graczyk. 
- Siada j tam  - zażartował radny Grzegorz 
Warmuz, wskazując miejsce, które zajmuje 
zawsze wójt.

Radny z Kotlina nie miał ochoty na 
zamianę ról i udał się na swoje miejsce.

R A D N I DOSTALI PO D W A  W YR O K I
Każdy z piętnastu radnych gminy Żerków dostał na ostatnim posiedzeniu po... 

dwa wyroki. Wszyscy od dłuższego czasu sami domagali się, aby im w końcu 
udostępnić stosowne orzeczenia sądów. - Czy to je s t m ożliwe, żebyśmy wreszcie 
dosta li te wyroki i  w iedz ie li czarno na biatym , co w n ich jes t?  - pytał radny Woj
ciech Raś. Dokumenty były już przygotowane i wręczyła je każdemu pracownica 
biura rady Elżbieta Kupś.

Wyroki nie dotyczyły jednak rajców. Jeden był orzeczeniem w sprawie, któ
rą gminie wytoczył były dyrektor Mickiewiczowskiego Centrum Turystycznego 
Kasper Ekert. A drugim z kolei zakończył się proces wytoczony MCT przez byłą 
pracownicę.o-niewypłacone należności za nadgodziny.

(ann)

http://www.jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl


w w w .jarocinska.p l 2 (1318) 12 stycznia 2016 GAZETA JAROCIŃSKA

POW iAT

Trzy drogi dla Kotlina, dwa chodniki i projekt 
dla Jaraczew a, ścieżka dla Żerkowa
►NAJWAŻNIEJSZE ZADANIA INWESTYCYJNE 

PRZEWIDZIANE DO WYKONANIA W 2016 ROKU

4.000.000 zt
przebudów^ dróg powiatowych na odcinku 

Witaszyczki - Zakrzew - granica powiatu
(pierwszy etap na odcinku Witaszyczki - Zakrzew)

2 . 0

350.000 zł P
budowa łącznika dróg krajowych 

nr 11 i ni l 2 (projekt)

r/ .  /
30.000 zł

opracowanie dokumentacji projektowej 
na przebudowę drogi pow iatowej 

Bachorzew - Hilarów

3U0.000 zł S.
przebudowa drogi pow iatowej 

Twardów - Kurcew (II etap)

X

1.300.000 zł
budowa ul. Wybudowanej w  Jarocinie 

(II etap)

Radni Andrztfj Sztachetka i Leszek Mazurek wstrzymali się od głosu przy uchwaleniu 
budżetu powiatu na 2016 rok

Powiatowi radni na ostatnim w starym 
roku posiedzeniu uchwalili nowy budżet.

W planie finansowym na 2016 rok 
przewidziano przebudowę aż trzech dróg, 
które znajdują się na terenie albo prowa
dzą do gminy Kotlin. Dlatego krytykujący 

. zazwyczaj ekipę rządzącą powiatem byty 
wójt Kotlina Walenty Kwaśniewski tym 
razem zagłosował za nowym budżetem 
- tak, jak cała koalicja. Od głosu wstrzy
mało się dwóch radnych - Leszek Mazurek 
oraz Andrzej Sztachetka. Ten ostatni nie 
krytjiiezadowolenia z tego, że W  nowym 
rozdaniu tak niewiele środków przypadło 
gminie Żerków, którą reprezentuje. W wy
kazie pfzewidzianych inwestycji jest tylko 
budowa ścieżki rowerowej z Jarocina do 
Żerkowa. Gmina Jaraczewo z kolei może 
liczyć w tym roku jedynie na dwa chodniki 
w Rusku oraz opracowanie dokumentacji 
projektowej na przebudowę drogi powia

towej Góra - Nosków.
Przeciwny nowemu budżetowi byl 

tylko Stanisław Martuzalski. Głównym 
argumentem , który podnosił były b u r
mistrz Jarocina, stanowiło przeznaczenie 
350 tys. zł na dokumentację projektową 
łącznika dróg krajowych nr 11 i n r 12. 
Zdaniem M artuzalskiego - ze względu 
na brak pewności, czy droga zostanie 
zbudowana - są to pieniądze „odłożone 
do szuflady”.

Starosta jarociński Bartosz Walczak 
chwalił nowy plan finansowy powiatu, 
Użył przy tym kilku przymiotników: pro
inwestycyjny, prorozwojowy, prounijny, 
wielokierunkowy, bezpieczny, rzeczywisty 
i racjonalny. - Dlatego tyczę nam wszystkim 
realizacji tych zamierzeń i tego, abyśmy nie 
bali się odważnych decyzji - podsumował 
włodarz powiatu.

(ann)

170.000 zł
przebudowa chodnika przy ul. Podchorążych 

i ul. Malinowskiego w  Jarocinie

d z h

/ V
m

65.754.500 z ł 
70.701.024 zł 
4.946.524 z ł

przebudowa drogi powiatowej
w  zakresie budowy ścieżki rowerowej

Jarocin - W ilkowyja - Żerków

dochody powiatu jarocińskiego 
w 2016 roku

------- zł
zakup karetki pogotowia

wydatki

deficyt, który zostanie spłacony 
z emisji obligacji

► 10.435.500 zł przewidziane jest na zadanie inwestycyjne
► 6.300.000 zł -  wartość obligacji wyemitowanych przez powiat

w 2016 roku (spłata w  latach 2018 -  2028, koszt odsetek 2,7 min zł)
► 1.353.476 zł przeznaczy powiat na spłatę zadłużenia w 2016 r.
► 208.660 zł wydane zostanie na remonty w szkołach podległych 

powiatowi
► 346.648 zt zamierza przeznaczyć powiat na zakup pomocy naukowych 

i dydaktycznych dla szkół ponadgimnazjalnych oraz szkoły specjalnej
► 39.880.069 zt (56,41%  wydatków) przeznaczone jest w  budżecie 

powiatu na wynagrodzenia i pochodne urzędników starostwa oraz 
podległych jednostek, między innymi urzędu pracy, PCPR-u oraz szkó ł'

► ZACIĄGNIĘTE PRZEZ POWIAT KREDYTY 
I POŻYCZKI

• Kredyt Bank Spółdzielczy 2 .4 3 5 .8 5 3  (do 2018 r.) 
• Kredyt Bank Spółdzielczy 3 .5 6 0 .0 0 0  (do 2021 r.) 
• Pożyczka WFOŚiGW 3 4 .3 5 7  (do 2017 r.)
• Pożyczka WFOŚiGW 8 8 .8 1 2  (do 2020 r.)

Razem kredyty 
i pożyczki 6.119.022

► JAROCIN

PWiK zwalnia i przenosi 
pracowników

Jedna osoba zwolniona, dwie prze
niesione do innej firmy - taki jest bilans 
zmian wprowadzonych w Przedsiębior
stwie Wodociągów i Kanalizacji w Ja 
rocinie. Na tym nie koniec. W spółce 
planowana jest dalsza reorganizacja.

Z końcem roku zlikwidowany został 
dział sprzedaży, co" poskutkowało zwol
nieniem jednej osoby - jego kierownika. 
Padło akurat na byłego kandydata 
do rady miejskiej z ramienia PSL-u, 
czyli ugrupowania, które - delikatnie 
ujmując - nie cieszy się sympatią władz 
Jarocina.

Uwóch kolejnych pracowników - 
mechaników stacji pomp - odeszło na 
zasadzie porozumienia stron. Od razu 
znaleźli zatmdnienie w spółce Drobud, 
która eksploatuje sieci wodociągowe 
PWiK-u. Będą się zajmowali tym sa
mym, czym dotychczas, ale u innego 
pracodawcy. Gminnej spółce z listy 
płac ubyła jeszcze czwarta osoba, która, 
przeszła na emeryturę.

W ymienione ruchy kadrowe są 
elementem reorganizacji struktury 
PWiK-u. M a ona doprowadzić do 
skuteczniejszego działania w razie

awarii, a także przynieść korzyści fir 
nansowe. Niebawem w spółce doj
dzie do kolejnych zmian. - W styczniu 
planowane są przetargi na zewnętrzną 
obsługę księgową i informatyczną. Dopó
ki ich nie rozstrzygniemy, trudno mówić 
o zakresie zmian. Obsługę zewnętrzną 
chcemy wprowadzić ód lutego. Natomiast 
w połowie roku ogłosimy przetarg albo 
zlecimy wykonywanie odczytów wodomie
rzy - zapowiada Remigiusz Nowojew- 
ski, prezes PWiK-u.

P IO TR  IG N AS IA K
p.ignasiak@ jaroclnska.p l

O G Ł O S Z E N IE  S P O Ł E C Z N E

http://www.jarocinska.pl
mailto:p.ignasiak@jaroclnska.pl
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Nie ma winnych śmierci 20-latka
2  Osoby trzecie nie przyczyniły się do zgonu 20-latka, którego ciało znaleziono ponad rok temu pod Kauflandem. Jarocińska prokuratura 
umorzyła śledztwo w sprawie nieumyślnego spowodowania śmierci młodego jarocinianina.

Chodzi o zdarzenie z paździer
nika 2014 r. Pod marketem Kaufland 
znaleziono zwłoki 20-latka z Jarocina. 
Śledczy ustalili, że od wieczora po
przedzającego feralny poranek przeby
wał on w towarzystwie swoich rówie
śników: trzech kolegów w wieku od 17 
do 20 lat. Młodzi mężczyźni bawili się 
w mieszkaniu jednego z nich. Opuścili 
je w godzinach nocnych i udali się na 
parking przy jednym z supermarketów. 
- Następnie rozdzielili się. W towarzy
stwie mężczyzny, którego zwłoki później

ujawniono, pozostał jeden ze znajomych, 
po czym oni również rozeszli się. Udali 
się do mieszkania jednego z nich - mówi 
Janusz Walczak, zastępca prokuratora 
okręgowego w Ostrowie Wielkopol
skim.

W ubraniu, które miał na sobie 
nieżyjący 20-latek, funkcjonariusze 
znaleźli woreczek strunowy z niewiel
ką ilością białej, niezidentyfikowanej 
substancji. Środek trafi! do Instytu
tu Ekspertyz Sądowych w Krakowie. 
W trakcie przeprowadzonej sekcji

zwłok biegły stwierdził, że przyczyną 
zgonu była ostra niewydolność krą
żeniowo-oddechowa.

Po kilkunastu miesiącach eksper
ci ustalili, że substancja w woreczku 
znalezionym przy zwłokach zawiera 
środki, które znajdowały się w dopa
laczach. - We krwi ujawniono, śladowe 
ilości substancji stanowiącej składnik 
dopalaczy - mówi prokurator. - Biegfy 
stwierdził, że u nieżyjącego mężczyzny 
doszjo do osłabienia organizmu w w iąz
ka z zażywanym wcześniej środkiem słu

żącym do zwiększania tm sy mięśniowej. 
Oddziaływanie przyjętych substancji 
psychotropowych na osłabiony orga
nizm doprowadziło do zgonu, który miał 
miejsce kilka godzin przed znalezieniem 
zwłok. Całość materiału dowodowego 
zgromadzonego w trakcie śledztwa nie 
dała podstaw do stwierdzenia, aby do 
śmierci mężczyzny przyczyniły się inne 
osoby - wyjaśnia zastępca prokuratora 
okręgowego.

W trakcie postępowania nie udało 
się ustalić, skąd nieżyjący 20-latek

miał dopalacze. - Z  zeznań świadków 
wynika, że zmarły przed śmiercią dobro
wolnie przyjmował wskazane substancje. 
W  trakcie postępowania nie zdołano 
ustalić, w jakich okolicznościach wszedł 
w ich posiadanie. Nie wyjaśniono, gdzie 
nastąpił zgon, w jaki sposób zwłoki męż
czyzny znalazły sięwa parkingu - mówi 
Janusz Walczak.

Zaznacza, ze w przypadku ujaw
nienia nowych, istotnych dowodów 
śledztwo zostanie wznowione.

(era)

Trafili do szpitala 
z objawami zatrucia

Dwie osoby trafiły do szpitala z ob
jawami zatrucia tlenkiem węgla. Tym ra
zem czad wykryto w czwartek wieczorem 
w jednym z budynków jednorodzinnych 
na ul. Szubianki w Jarocinie. Strażacy, 
którzy powiadomieni zostali o zdarzeniu 
przez pogotowie ratunkowe, stwierdzili 
przekroczenie normy stężenia tlenku wę
gla w powietrzu. Dwie osoby trafiły do 
szpitala, a pięć ewakuowano z budyn
ku. Przyczyną zdarzenia było wadliwe 
podłączenie przewodów spalinowych Na 
miejscu interweniowały dwa zastępy straży 
pożarnej i pogotowie ratunkowe.

(era)

Strażacy rozcięli 
obrączkę

Do nietypowej interwencji zostali wezwani 
w sobotę jarocińscy strażacy. Zdenerwowana 
kobieta zgłosiła się na Szpitalny Oddział Ratun
kowy. Chciała, aby lekarze zdjęli jej ze spuchnię
tego palca obrączkę. Personel SOR-u o pomoc 
poprosił straż pożarną. Ratownicy do szpitala 
udali się prosto z wypadku w Golinie. Obrączkę 
z opuchniętego palca usunęli pod nadzorem 
lekarza.

(era)

► WYPADEK NA KRAJOWEJ „12"

Rover zatrzymał się 
na drzewie

ia 
2

Zaworska. rzecznik prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Jarocinie.

29-letni- kierujący z gminy Ja ra 
czewo nieprzytomny trafił do szpitala. 
Lekarze stwierdzili u niego ogólne po
tłuczenia. Za nieostrożnąjazdę został 
przez policję ukarany mandatem.

W akcji ratunkowej uczestniczyli 
również strażacy, którzy udzielili po
szkodowanem u pierwszej pomocy, 
a potem przekazali zespołowi ratow
nictwa medycznego.

(era)

Jedna osoba trafiła do szpitala 
po tym, jak jadący roverem uderzył 

■ w drzewo.
. W poniedziałek rano pogoda nie 

była sprzymierzeńcem kierowców. Pa
dał deszcz, a jezdnie były mokre i śli
skie. W takich warunkach doszło do 
wypadku na krajowej „12” w Łobzie. 
- Kierowca jadący roverem nie dostosował 
prędkości do warunków panujących na 
drodze, na luku drogi zjechał na pobocze, 
bokiem wpadł do rowu i uderzył w drze
wo - relacjonuje mi. asp. Agnieszka

► WYPADEK W  GOLINIE

Zderzenie czterech aut, 
dwie osoby z obrażeniami

Dwie osoby ucierpiały w zderzeniu czterech aut 
w sobotnie popołudnie na krajowej „ 15” w Golinie 

. Droga była zablokowana przez półtorej godzi
ny. - Wstępnie policjanci ustalili, że kierujący oplem 
astra 37-letni mieszkaniec powiatu krotoszyńskiego 
jadąc w kierunku Krotoszyna zjechał na przeciwle
gły pas ruchu. Doprowadził do bocznego zderzenia 
z jadącym w stronę Jarocina volkswagenem passa
tem, którym jechała 39-letnia m ieszkanka gminy 
Jarocin, po czym opel astra zderzył się czołowo 
z jadącym w kierunku Jarocina oplem zafira, którego 
prowadził 67-letni mieszkaniec powiatu krotoszyń
skiego - relacjonuje mł. asp. Agnieszka Zaworska, 
rzecznik prasowy Komedy Powiatowej Policji 
w Jarocinie. Na dodatek kierujący renaultem clio 
25-latek z gminy Jarocin jadąc w stronę Jarocina 
nie zachował bezpiecznego odstępu od pojazdu 
poprzedzającego, nie wyhamQwał i uderzył w bok 
opla zafiry.

Obrażeń ciała doznali kierujący oplami astra 
i zafira. Obaj trafili do szpitala, na szczęście ich 
życie nie jest zagrożone.

Sprawcy wypadku - kierowcy opla astry policja 
zatrzymała prawo jazdy. Kierowca renaulta clio 
został ukarany mandatem.

Oprócz policji i zespołu ratownictwa medycz
nego w akcji ratowniczej uczestniczyły trzy zastępy 
straży pożarnej.

(era)

W IEŚCI
K R YM IN A LN E
2  Jechał pod wpływem
5 stycznia na ul. Sportowej w NoSko- 
wie policjanci zatrzymali Piotra S. 
z gm. Jaraczewo. Kierowca renaul
ta scenica nadmuchał 0,5 promila 
alkoholu.

2  Wjechał w płot I uciekł
9 stycznia policja odebrała zgłosze
nie od właściciela jednej z posesji 
na ul. Powstańców Wielkopolskich 
w Wilkowyi. Mężczyzna powiadomił 
funkcjonariuszy, że 7 stycznia kieru
jący peugeotem wjechał w ogrodze
nie jego posesji. Pokrzywdzony podał 
numery rejestracyjne auta. Policjanci 
ustalili właściciela pojazdu, który 
przyznał się, że wjechał w płot.

2  Volkswagen w rowie
W nocy z piątku na sobotę policja 
otrzym ała zgłoszenie, że na dro
dze Wilkowyja - Żerków w rowie 
leży sam ochód. Rzeczywiście we 
wskazanym miejscu funkcjonariusze

znaleźli volkśwagena polo. M undu
rowi ustalili, do kogo należy auto, 
ale kiedy udali się do miejsca za
mieszkania właściciela, nikt im nie 
otworzył drzwi. Policja prowadzi 
czynności wyjaśniające.

2  Wpadła w poślizg
W piątek o godzinie 12.00 w Żer

kowie jadąca renaultem kangoo nie 
dostosowała prędkości do warunków 
jazdy panujących na drodze. Wpadła 
w poślizg i wjechała do rowu.

2  Chcieli przepuścić pieszych, 
inni kierowcy wjechali w Ich 
auta

Dwadzieścia minut później na- ul. 
Poznańskiej w Jarocinie mieszkan
ka powiatu kaliskiego jadąc rove- 
rem uderzyła w tył citroena, któ
rego kierowca zatrzymał się przed 
przejściem dla pieszych. Sprawczyni 
kraksy została ukarana mandatem. 
Tak samo zakończyło się niemal 
identyczne zdarzenie z 8 stycznia 
na ul. Wojska Polskiego w Jarocinie. 
Jak ustaliła policja, jadąca fiatem 
punto mieszkanka gminy Koźmin 
Wielkopolski nie zachowała bez

piecznego odstępu między pojaz
dami i uderzyła w tył suzuki, który 
zatrzymał się przed przejściem, aby 
przepuścić pieszych.

2  Zejechat drogę i uciekł
7 stycznia na ul. Powstańców Wiel
kopolskich w Jarocińie kierujący 
samochodem toyota yaris zajechał 
drogę jadącemu volkswagenem gol
fem mieszkańcowi gminy Jarocin, 
który chcąc uniknąć zderzenia zaczął 
hamować, zjechał na drugi pas jezd
ni i zderzył się z ciężarówką. Kierow
ca toyoty oddalił się z miejsca kraksy. 
Policja ustala właściciela pojazdu, 
ponieważ uczestnicy zdarzenia nie 
zapamiętali numeru rejestracyjnego.

2  Uderzył w znak drogowy
Tego samego dnia na ul. Węglo
wej w Jarocinie jadący peugeotem 
mieszkaniec gminy Jarocin nie za
panował nad pojazdem i uderzył 
w znak drogowy. Kierowca został 
ukarany mandatem «

1  Wjechał w ogrodzenie
Identycznie zakończyło się zdarze

nie z 7 stycznia na ul. Chrobrego

. w Jarocinie. Według policji, miesz
kaniec gminy Jarocin nie zapanował 
nad mercedesem i uderzył w ogro
dzenie posesji.

2  Nieprawidłowo zmieniała 
pas ruchu

7 stycznia na ul. Wojska Polskie
go w Jarocinie jadąca seatem ibizą 
nieprawidłowo zmieniała pas ruchu 
i-doprowadziła do zderzenia z in
nym pojazdem. Kobietę ukarano 
mandatem.

2  Volvo uderzył w mercedesa
Mandatem zakończyła się czwartko
wa kolizja w Mieszkowie na,skrzyżo- 
waniu z drogą na Żerków. Mieszka
niec powiatu kaliskiego jadący volvo 
uderzył w tył mercedesa.

2  Wjechała do rowu
7 stycznia na al. N iepodległości 
w Jarocinie mieszkanka powiatu 
średzkiego jadąca fordem nie do
stosowała prędkości do warunków 
panujących na drodze wjechała do 
rowu. Kierującej ani pasażerowi 
pojazdu nic się nie stało. Kobietę 
ukarano mandatem.

2 Piaskarkę uderzył w budynek 
restauracji

5 styczna na u). Jarocińskiej w Jara
czewie kierujący samochodem typu 
piaskarka w czasie.odśnicżania drogi 
uderzył w narożnik budynku restau
racji i odjechał z miejsca zdarzenia. 
Policjanci ustalili sprawcę, który zo
stał ukarany mandatem. Funkcjona
riuszom tłumaczył, że nie zauważył, 
iż tyłem pojazdu uszkodził budynek.

2  Potręcone dziecko.
Matka z mandatem., *

- Trzyletnia dziewczynka wybiegła 
z posesji i została potrącona przez 
jadącego peugeotem 307. Z  ud/agi 
na trudne warunki kierowca jechał 
wolno. Trzylatka trafiła do szpita
la w Jarocinie - informuje mł. asp. 
Agnieszka Zaworska, rzecznik pra
sowy Komendy Powiatowej Policji 
w Jarocinie.
Na szczęście dziecko nie odniosło 
poważnych obrażeń ciała. Funkcjo
nariusze ukarali mandatem matkę 
dziewczynki za niewłaściwe spra
wowanie opieki nad dzieckiem. Do 
zdarzenia doszło w środę w Rasze- 
wach (gm. Żerków). (era)

http://www.jarocinska.pl
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R a t o w n i k  z g i n ą ł  

w  d r o d z e  d o  p r a c y
J  53-letni mężczyzna zginął w zderzeniu mitsubishi colt z ciężarówką, do którego doszło w czwartek wieczorem na krajowej „11” 
w Brodowie. Życie w wypadku stracił ratownik medyczny Józef Janicki z Nowego Miasta. Jechał na kolejny dyżur do średzkiego 
pogotowia. . - •

Tragedia rozegrała się na krajowej 
„ 11 ” w Brodowie w czwartek wieczo
rem. - Kierowca samochodu mitsubishi 
colt, jadąc od strony Jarocina w kierurl- 
ku Środy, z niewyjaśnionych przyczyn 
zjechał na przeciwległy pas ruchu, gdzie 
zderzył się z nadjeżdżającym z prze
ciwka ciągnikiem siodłowym renault 
premium z naczepą_ - relacjonuje ml. 
asp. Edyta Kwietniewska, rzecznik 
prasowy Komendy Powiatowej Policji 
w Środzie Wielkopolskiej. Na miejscu _ 
zginął 53-letni kierowca mitsubishi. |  
Przyczynę wypadku ustalają średzka f  
policja i prokuratura.

<r>

*W maju uratował I  
mi życie, w  środę 
z nim rozmawiałam... 
powiedziałam mu, 
że jest ratownikiem 
z powołania

Życie w Wypadku straci! Józef 
Janicki z Nowego Miasta, na eo dzień 
ratownik medyczny średzkiego pogo
towia ratunkowego. Feralnego wieczo
ru jechaj na kolejny dyżur. - Człowiek 
niosący przez wiele lat pomoc innym 
nie mógł skorzystać z połnocy swoich 
kolegów przybyłych na miejsce wypad
ku. Urazy byty tak ciężkie, że nie było. 
jakichkolwiek szans na ratunek - mówi ■ 
Andrzej Fraś, lekarz, przyjaciel nieży
jącego ratownika. Razem pracowali 
przez ponad dwadzieścia lat. - To, 
czym mnie ujął od chwili poznania, to 
umiejętność spojrzenia na rzeczywistość

Kilka godzin trwało usuwanie skutków wypadku

oczyma chorego, któremu udzielaliśmy 
pomocy. Ta umiejętność współczucia, 
zawsze rzadka, dziś może bardziej niż 
kiedyś - mocno go spośród nas wyróż
niała. Nie od dziś wiadomo, że dobre 
słowo pomaga często bardziej niż lekar
stwo, a sama chęć udzielenia wsparcia 
więcej czasem waży niż jego „material
ny” wymiar - w spom ina zm arłego 
lekarz.

Józef Janicki po latach pracy w ka
retce objął stanowisko dyspozytora.
- To od chłodnej głowy kierującego ak
cją, a nierzadko kilkoma naraz akcjami 
ratowniczymi oraz wszystkimi służbami
- zależy życie chorych. Mogę z całą od
powiedzialnością stwierdzić, że niejedno 
życie uratował dyspozytor, a nie zespól 
karetki. Józef Janicki sprawdzał się w tej 
pracy znakomicie. Niejednokrotnie, po

przybyciu na miejsce, stwierdzaliśmy, 
te  Józef ju ż  tam jest - kierował akcją 
ratowniczą na miejscu przez telefon, za 
pośrednictwem najbardziej rzutkiego 
ze świadków zdarzenia - przypomina 
sobie lekarz.

*Dzisiaj jeszcze się 
widzieliśmy. Uścisk 
w rękę. Był to ostatni 
raz. Bardzo dobry 
człowiek, sąsiad.

W Nowym Mieście i okolicy znali 
go prawie wszyscy, bo był człowie
kiem o wielu wymiarach i pasjach. 
Stworzył zespół C arat i od kilku
dziesięciu lat grał na niezliczonej

ilości wesel, zabaw oraz wieczorków. 
- Bawił ludzi. Dawał im radość. Mia
łem przyjemność kilkanaście lat grać 
z nim, w jego zespole... - wspomina 
Przemysław Szeszuła, dziennikarz, 
kolega ratownika.

Byl bardzo aktywny. Grat w piłkę 
nożną w Phytopharmie Klęka. Póź
niej pomagał w klubie jako działacz 
i medyk. Amatorsko grał w siatkówkę, 
tenisa, biegał. - W- ostatnich latach 
zarażony miłością do lekkiej atletyki, 
dał się namówić do profesjonalnego 
treningu. W ostatnich Halowych Mi
strzostwach Polski Weteranów zdobyw
ca brązowego medalu w biegu na 400 
m. W nadchodzącym sezonie mieliśmy 
się zmierzyć w bezpośrednim pojedynku 
o tytuł m istrza Polski. Nie zmierzymy 
się - ubolewa Andrzej Fraś.

Józef Janicki ze swoim przyjacielem 
lekarzem Andrzejem Frasiem

Tak samo ciepło ratownika wspo
mina kom endant średzkiej straży 
pożarnej. - Znaliśmy się od zawsze - 
mówi ml. bryg. Jarosław Kuderczak. 
Często jadąc do pracy do Środy mija! 
się na krajowej „11” z kolegą, który 
wracał z nocnego dyżuru. Udając się * 
na czwartkową akcję nie wiedział, że 
życie w wypadku straci! bliski mu zna
jomy. - Dopiero w momencie dojazdu 
zauważyłem, te  je st to samochód po
dobny do tego, ja k i m iał Józiu, po czym 
podszedł jeden z ratowników medycz
nych i powiedział: Komendancie to jest 
Józiu Janicki”. Trudno w to wszystko 
uwierzyć, co się stało - wyznaje z bólem 
szef średzkich strażaków.

(era)
*  śródtytuły pochodzą ze wspomnień 

internautów, na www.jarocinska.pl

POWIAT

S tarosta  zatrudn ił asystenta
Wojciech Raś z Chrzana w gmi

nie Żerków został asystentem staro
sty jarocińskiego Bartosza Walczaka.
- Jest to dość młoda osoba, ambitna, 
bardzo pracowita -_ uzasadnia wybór 
starosta jarociński Bartosz Walczak,
- Od jakiegoś czasu funkcjonuje w śro
dowisku samorządowym: Te cechy są 
bardzo istotne na tym stanowisku, bo 
chodzi o to, żeby efekty przede wszyst
kim  były widoczne i żeby wszystko 
sprawnie działało. Jego doświadczenie 
i cechy charakteru przemówiły za tym, 
że okazał się odpowiednim kandyda
tem - podkreśla włodarz powiatu.

Raś został zatrudniony na pod
stawie umowy o pracę na okres jed
nego roku. - Nie było konkursu. Pan 
Wojtek otrzymał to stanowisko na zasa
dzie powołania. Została przeprowadzo
na aktualizacja regidamitfU organiza
cyjnego starostwa, dzięki czemu można 
było utworzyć stanowisko asystenta. To 
była jedyna zmiana - informuje staro
sta. - Chcieliśmy uporządkować pewne

rzeczy, które tak naprawdę ewoluowały 
ju ż wcześniej i na które przygotowywali
śmy chociażby biuro promocji - dodaje 
włodarz powiatu. W biurze promo
cji zatrudniona była między innymi 
Beata Mąka, która od kilkunastu 
lat zajmowała się przekazywaniem 
informacji dla mediów. Teraz te obo
wiązki przekazano asyśtentowi sta
rosty, a biuro promocji włączono do 
wydziału oświaty. W nowej strukturze 
organizacyjnej starostwo zamierza 
zlecać organizację większych imprez 
podmiotom zewnętrznym. - Takich 
przedsięwzięć jak na przykład kiermasz 
czy dożynki nie zorganizuje jeden czy 
dwóch urzędników. Fajnym przykła
dem jest gmina Jarocin, gdzie takie 
rzeczy są zlecane w ramach konkursu 
-stwierdza Bartosz Walczak. - W tej 
sytuacji urzędnicy, zamiast martwić się 
o toy-toye czy oświetlenie, będą mieli 
za zadanie skonkretyzować nasze wy
magania wobec organizatora imprezy 
- dodaje.

Jesienią ubiegłego roku 
Wojciech Raś zaangażował się 
w kampanię wyborczą starosty 
jarocińskiego Bartosza Walczaka, 
który kandydował do sejmu. 
Teraz przez co najmniej rok 
będzie pracował w Starostwie 
Powiatowym w Jarocinie, jako 
asystent włodarza powiatu

Na pytanie, skąd wzięła się po
trzeba zatrudnienia asystenta, staro
sta zastrzega: - Tak właściwie to jest 
asystent zarządu powiatu. I dodaje: 
- Często dochodziło do takiej sytu
acji, że brakowało kogoś w rodzaju 
koordynatora, który z jednej strony 
byłby w kontakcie z różnymi organi
zacjami, jednostkam i i wydziałami, 
a z drugiej - z mediami oraz instytu
cjami na przykład wojewódzkimi. Rola 
asystenta będzie wiązała się z przygo
towywaniem dokumentów, organizacją 
i umawianiem spotkań, przekazywa
niem informacji i powiadamianiem  
stron - wymienia Walczak. -Asystent 
będzie szerzej uczestniczył w życiu za
rządu powiatu i moim, więc przepływ 
i wymiana informacji będzie na pewno 
sprawniejsza i bardziej konkretna. 
Pan Wojtek będzie takim koordyna
torem i pomostem między władzami 
powiatu a dziennikarzami oraz imiymi 
podmiotami - dodaje szef powiatu.

A N N A  KO NIECZNA

WOJCIECH RAŚ
a s ys te n t s ta ro s ty  ja ro c iń s k ie g o

Zgodziłem się podjąć pracę jako asystent pana 
starosty Bartosza Walczaka, ponieważ uważam, 
że jest to praca, którą będę dobrze wykonywał 
jako osoba związana od lat z'samorządeih te
rytorialnym, wykorzystam swoje doświadczenie 
i potencjał do efektywnego działania na rzecz 
naszej powiatowej ojczyzny. Pan starosta jest 
przedstawicielem młodego pokolenia, dobrze 
przygotowanym do pełnionej funkcji i dla mnie 
to wielka satysfakcja móc pracować przy nim 
w starostwie powiatowym.

► Wojciech Raś urodził się 11 maja 1990 roku. Mieszka 
w Chrzanie, gdzie ukończył szkołę podstawową, następnie 
gimnazjum w Żerkowie. Wykształcenie średnie zdobył w Li
ceum im. T. Kościuszki w Jarocinie. Studiował historię na 
Uniwersytecie im. A. Mickiewicza w Poznaniu, a obecnie 
jest studentem ostatniego roku na kierunku zarządzanie, 
specjalność audyt i kontrola jakości Wyższej Szkoły Bezpie
czeństwa w Poznaniu. Mieszka z mamą. Jest kawalerem, 
od niedawna zaręczonym. Interesuje się historią, polityką 
i ogrodnictwem.
Wojciech Raś od 2010 roku jest radnym Rady Miejskiej Żerko
wa. Od marca do maja 2015 roku byt przewodniczącym rady. 
Stanowisko objął po głośnym przewrocie, którego dokonał 
z grupą radnych, odwołując poprzedniego przewodniczącego 
Grzegorza Andraszaka. Po dwóch miesiącach został jednak 
odwołany w podobny sposób.

http://www.jarociqska.pl
http://www.jarocinska.pl
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t  JARACZEWO

Burmistrz Strugała 
przykręcał miejskie 
tablice

Nowe tablice pojawiły się na 
początku stycznia przy Urzędzie 

.M iasta i Gminy Jaraczewo. W po
niedziałek 4 stycznia dość tłoczno 
zrobiło się przy dotychczasowych 
szyldach informujących o miejscu 
urzędowania m.in. dotychczaso
wego wójta gminy Jaraczewo oraz

rady gminy i innych urzędów.
Teraz - zgodnie z przepisami, 

które weszły w życie z początkiem 
2016 roku - miastem i gminą Ja
raczewo rządzi burmistrz Dariusz 
Strugała, który osobiście pomagał 
przy wieszaniu nowych tablic.

(seb)

JARACZEWO

O G Ł O S Z E N I E

^BELARUS
M T Z  B E L A R U S  T R A K T O R

W Y tA tZN Y  DEALER NA POŁUDNIOWA WIELKOPOLSKĄ

M a s z y n y  /  C z ę ś c i

R om anów  25, 63-700 Krotoszyn  
biuro@ agro-seTw is.info, tel. 62 721 01 36

w w w . a g r o - s e r w l s . i n f o

^  L E M K E N  B C D n m  J  M W J3 GRSPRRDD

. 3 f e b .  < ffi»  S f i U W

Nie ma pieniędzy na GOK
i oczyszczalnie ścieków

ptanowane dofinansowanie zurzędu marszałkowskiego

Radni bez większych uwag przyjęli 
projekt budżetu gminy Jaraczewo 
na 2016 rok, choć najwięcej dyskusji 
wywołała propozycja budowy własnej 
oczyszczalni ścieków oraz stan tech
niczny Gminnego Ośrodka Kultury 
w Jaraczewie. - Proponujemy, żeby 
środki planowane w budżecie na bu
dowę nowych świetlic w Niedźwiadach 
i Bielejewie oraz środki przeznaczone 
na rozbudowę strzelnicy w Jaraczewie 
zostały skomasowane i przekazane na 
remont budynku GOK-u, który wymaga 
pilnej renowacji. Natomiast, jeżeli do 
końca marca nie wyjaśni się sytuacja 
polityki ściekowej naszej gminy, ko
misja proponuje, aby zrezygnować ze 
wszystkich inwestycji i wydatki mająt
kowe przenieść na budowę oczyszczalni 
ścieków - zakomunikował Tomasz

Twardowski, przewodniczący Komisji 
Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu, Handlu i Usług.

Do uwag komisji odniósł się wtedy 
jeszcze wójt Dariusz Strugała, który 
wyjaśnił, dlaczego nie przeznacza 
pieniędzy na remont GOK-u. - Te
goroczny budżet, co zauważyły komisje, 
jest bardzo ambitny i to pomimo braku 
środków zewnętrznych. Jest taki, ponie
waż dość wysoko postawiliśmy sobie 
kryteria naszych dochodów. Chciałbym, 
żebyście zwrócili państwo uwagę, że 
wydatki majątkowe są na poziom ie 
niem al czterech m ilionów własnych 
środków, co daje półtora miliona wię
cej na inwestycje niż w zeszłym roku
- powiedział włodarz. - Celowo nie 
inwestujemy w ten budynek (GOK-u
- przyp. red.), po to tylko, żeby móc

skorzystać z programów, które nas cze
kają. Jeżeli wymienimy w nim dach lub 
założymy centralne ogrzewanie, wtedy 
ogólny stan techniczny się polepszy, co 
spowoduje, że nie zakwalifikujemy się 
do programów dofinansowań, które 
'będą wkrótce dostępne - dodał.

Opinia Regionalnej Izby O bra
chunkowej dotycząca budżetu na 
2016 rók zawierała dwie uwagi. Obie 
dotyczyły kwoty zaplanowanego defi
cytu. RIO wskazała m.in., by bardziej 
szczegółowo odnotować w budżecie, 
że pożyczki oraz kredyty zaciągnięte 
na spłatę zadłużenia dotyczą również 
przewidywanego deficytu na koniec 
bieżącego roku.

Radni jednogłośnie przyjęli te 
poprawki oraz budżet na 2016 rok.

(seb)

t  ŻERKÓW

Bezalkoholowy toast za staiy i nowy rok
Na ostatnim, grudniowym po

siedzeniu żerkowscy radni i sołtysi 
pożegnali staiy i powitali nowy rok.

Zanim to nastąpiło, uchwali
li budżet na 2016 r. Na inwestycje 
przeznaczyli w nim prawie 6 min zł. 
Za te pieniądze gmina będzie budo
wać między innymi drogi, chodniki, 
kanalizację i place zabaw.

Na koniec wszyscy złożyli sobie 
życzenia pomyślności w realizacji 
tych zmierzeń i wznieśli toast za 2016 
rok. Żeby „szampana” mogli wypić 
również kierowcy, do kieliszków nala
no wyłącznie bezalkoholowe piccolo.

(ann)
Jako pierwsza toast wzniosła przewodnicząca rady miejskiej Barbara 
Urbańska (z prawej)

http://www.jarocinska.pl
http://www.agro-serwls.info
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NOWE MIASTO

Każda miejscowość chciałaby coś takiego mieć

Nowa placówka liczyłaby 133 metry kwadratowe. Na parterze znajdowałyby się: 
wypożyczalnia, ubikacje, miejsce przeznaczone na windę, wypożyczalnia dla dorosłych, 
kącik czytelniczy, pracownia komputerowa, kącik dla dzieci, szatnia i zaplecze 
gospodarcze

► KOTLIN

Druhowie
dostaną
agregat

30 tys.zł przewidziano w te
gorocznym budżecie gminy Ko
tlin na zakup wysokociśnienio
wego agregatu gaśniczego dla 
OSP Wysogotówek.

Doposażenie tej jednostki 
z budzi kontrowersje wśród czę
ści radnych. Już w listopadzie, 
kiedy rajcy analizowali projekt 
budżetu na 2016 r., pojawiły się 
głosy, czy ta inwestycja jest ko
nieczna. Do sprawy powrócił na 
ostatnim posiedzeniu komisji bu
dżetu Zdzisław Staszak. - Wiele 
mówiło się, te  zakup tego wyso
kociśnieniowego agregatu można 
byłoby odłożyć na później. Czy to 
jest aż tak istotne? - pytał radny 
z Kotlina.

Zakupu broni wójt Kotlina.
- Jest to istotne dla wielu naszych 
druhów w tych naszych 10 jednost
kach. Będę państwa namawiać, aby 
zakończyć sprawę modernizacji 
jednostek. Panie Zdzisławie proszę 
sobie wyobrazić, że jedziemy leci
wym żukiem z motopompą M8...
- wyjaśniał Mirosław Paterczyk.

Radny Staszak przerwał 
włodarzowi gminy wypowiedź, 
zaznaczając, że nie twierdzi, że 
agregat jest niepotrzebny, ale na 
pewno w gminie są ważniejsze 
rzeczy.

Wójt powiedział, że nie moż
na rozciągać w czasie inwestycji 
w straże pożarne, które rozpo
częły się za jego kadencji. Dopo
sażenie jednostek planuje zakoń
czyć w 2018 r. - Były kupowane 
samochody bez wyposażenia po to, 
aby ja k  najszybciej te samochody 
wyjechały. Nie wiem, czy pan wie, 
że była taka umowa, że w tej ko
lejności ja k  były kupowane auta, 
mają być wyposażane w agregaty 
wysokociśnieniowe - włączył się 

, do dyskusji Radosław Wałkie- 
wicz, radny i druh OSP Wyso
gotówek w jednej osobie.

Ostatecznie zakupu agrega
tu nie wykreślono z tegoroczne
go budżetu.

(era)

Projekt wizualnynowej siedzi
by filii biblioteki w Boguszynie za
prezentowała radnym dyrektorka 
Krystyna Muzolf.

Obiekt miałby stanąć na ul. 
Śremskiej, na gminnej działce, 
w miejscu, gdzie w tej chwili dzia
ła Ośrodek Interwencji Kryzyso
wej. Nie byłaby to sama biblioteka. 
Strych zostałby wykorzystany na 
świetlicę. Filia nawiązywałaby ar
chitekturą do sąsiedniego budynku. 
Ponieważ w przyszłości planowany 
jest remont obecnie funkcjonują
cego obiektu, byłaby możliwość 
wybudowania łącznika między 
OIK-iem a filią biblioteczną.

Poddasze miałoby funkcję użyt
kową. Mogłoby zostać przeznaczo
ne na działalność kulturalną: zebra
nia, spotkania, imprezy. - Uważam, 
że mogliby z tego korzystać nie tylko 
mieszkańcy Boguszyna. Ja bym to 
widziała szerzej. Poza tym opieka 

0 G Ł 0 S Z E N'i

społeczna mogłaby prowadzić tu róż
ne projekty. Miejsce jest. 87 metrów 
kwadratowych to dużo - tłumaczyła 
dyrektorka. Projekt zakłada możli
wość stworzenia małego ogródka, 
przestrzeni, na której można byłoby 
organizować zabawy z dziećmi.

Koszt samej budowy i zagospo
darowania terenu szacowany jest na 
ponad 900 tys. Gmina musiałaby 
wyłożyć ok. ćwierć miliona. Dyrek
torka poinformowała, że postara się 
zdobyć środki na inwestycję w ra
mach programu „Infrastruktura 
Bibliotek” prowadzonego przez 
Instytut Książki. Na razie nie jest 
on jeszcze uruchomiony. Placówka 
może pozyskać 15%, więc warto się 
starać-o dofinansowanie. -Jeżeli ta 
działka byłaby zapisana na bibliotekę, 
wartość działki wesziaby we wkład 
własny i można byłoby pozyskać wię
cej pieniędzy - zauważyła szefowa 
biblioteki.

Projekt spodobał się m.in. skarb
niczce gminy Elżbiecie Mnich. - Fak
tem jest, że ani Boguszyn, ani Choci- 
cza nie mają świetlicy, nie mają gdzie 
robić spotkań. Jakby to powstało, 
mieliby gdzie je  organizować. A trzeba 
przyznać,-że w Boguszynie i Chociczy 
krzewią kulturę - podkreśliła. Rad
ny Mariusz Paszek' był ciekaw, ile 
pieniędzy będzie potrzebnych na 
wyposażenie. Dyrektorka zapewniła, 
że również na ten cel pozyskałaby 
dotację. Wykorzystane mają także 
być meble, które do tej pory były 
w filii. Swoją opinię wyraził też rad
ny Artur Borkowski. - Projekt jest 
świetny, bardzo ładnie to wygląda. 
Muszę powiedzieć, że w połączeniu 
z drugim obiektem jest jeszcze pięk
niej. Każda miejscowość w naszej 
gminie by chciała coś takiego mieć. 
To będzie wizytówka, tym bardziej, że 
będzie przy drodze - stwierdził.

A N N A  KOPRAS-FIJOŁEK

ABONAMENT

iRiTsi
1T-M0BILE

G O R Ą C A
WYPRZEDAŻ
SAMSUNG
G A LA XY S5 NEO

T E R A Z  Z A  I  Z Ł
NA START
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KOTLIN

Wójt jak
przywódca Korei
J  - Chciałem zwrócić uwagę na to, że nie żyjemy w  Korei 
i nie musimy tak samo myślećjak przywódca tego państwa 
- mówił Tomasz Kosiński, przewodniczący kotlińskiej 
rady. Część radnych ma za złe wójtowi, że w budżecie 
nie uwzględnił ich propozycji.

Na ostatniej sesji w ubiegłym roku kotlińscy radni uchwalili budżet na 2016

Dyskusję nad tegorocznym pla
nem finansowym rozpoczął prze
wodniczący rady, który zauważył, 
że w budżecie nie ma środków na 
budowę i modernizację obiektów 
sportowych w szkole podstawowej 
i gimnazjum w Woli Książęcej. Przy
pomniał, że sprawę sygnalizował 
w sierpniu ubiegłego roku. - Drogi 
transportu rolniczego, budowa sieci 
kanalizacyjnej - wszystko jest ważne. 
Ja mam takie wątpliwości, czy budowa 
drogi Twardów - Raćendów (droga 
transportu rolniczego - przyp. red.) 

je st ważniejsza ja k  boiska, które są 
w katastrofalnym  stanie, z których 
korzysta kilkaset dzieci codziennie. 
Dla mnie je st ważniejszy rozwój dzie
ci, bo-jest bardzo wiele skrzywień 
kręgosłupa, otyłości. Ta profilaktyka 
w szkole na tym etapie jest ważniej
sza. Nauczyciele nie mogą realizować 
podstawy programowej, bo te obiekty 
nie nadają się do tego. Używanie ich 
je st wbrew zasadom bezpieczeństwa 
i grozi kontuzjami - mówi! szef rady, 
na co dzień dyrektor Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Jarocinie. 
Zaznaczył, że w budżecie nie ma 
pieniędzy na zadania sygnalizowane 
przez radnych. - Nastąpiło bardzo 
duże rozczarowanie i zniechęcenie. 
Nasze glosy są niesłyszane - ocenił 
Tomasz Kosiński.

Wójt realnie stąpa nogami 
po ziemi

Podobnie wypowiedział się To
masz Graczyk, który stwierdził, że 
nie są uwzględniane sugestie rad

nych, a rola ich sprowadza się do 
tego, „aby przegłosować i pójść do 
dom u”. Wójt M irosław Paterczyk 
oświadczył, że gdyby zrealizować 
wszystkie pisemne wnioski, budżet 
musiałby być o sto procent większy.
- Panie przewodniczący, czy ma pan 
krótką pamięć, bo powinien pan pa
miętać. Jest pan mieszkańcem Kotlina 
i wie pan, jaki był stan boisk, nie tylko 
w Woli Książęcej, ale Kotlinie. Co wy
budował pan wójt Kwaśniewski? Pan 
Wąsiewski? Wspólnie z  poprzednią 
radą zrobiliśmy bardzo dużo. Proszę 
nie wymagać ode mnie, że wszystko 
musi być zrobione. (...) Ja też chciał
bym być po drugiej stronie, gdzie wska
załbym wiele istotnych rzeczy, ale real
nie stąpam nogami po ziemi - oburzył 
się Paterczyk.

Radna Dom inika Kwiecińska 
przypomniała, że przebudowa drogi 
Twardów -Raćendów była planowa
na już w ubiegłym roku, ale ostatecz
nie została wykreślona‘z budżetu.
- Nie chciałabym się w 2016 r. spotkać 
z odmową. Ja rozumiem, że jeśli ktoś 
mieszka w Kotlinie, to może wydawać 
się, że ta droga będzie niewykorzystana
- oceniła racTna z Twardowa i zarę
czała, że droga będzie uczęszczana 
nie tylko przez rolników. - Wracając 
do dróg transportu rolniczego, to, że 
one mają taką nazwę, to nie znaczy, 
że drogą transportu rolniczego jedzie 
furm anka, wóz asenizacyjny, ale po
ruszają się nią wszyscy - wtrąci! wójt.

Z kolei Tomasz Graczyk pod
kreślił, że nie chce wykreślać zadań 
z budżetu, ale chodzi mu o bardziej 
proporcjonalne rozłożenie. - Jeżeli

co roku wydajemy 600 tys. zi na drogi 
transportu rolniczego, moja propozycja 
we wrześniu była taka, żeby raz prze
kazać 600 tys. zł na drogi dla miesz
kańców, a innym razem na drogi dla 
transportu rolniczego. Dlaczego nie 
możemy tej kwoty podzielić? - dociekał 
najmłodszy radny.

Wypowiedź radnego zdenerwo
wała wójta. - My nie mamy kategorii 
tacy i tacy mieszkańcy - powiedział 
Mirosław Paterczyk.
- Ale tak się zachowujemy - odparł 

Graczyk.

Radny różnicuje
mieszkańców

W obronie wójta stanął i o obiek
tywizm w ocenie budżetu apelował • 
wiceprzewodniczący Krzysztof Szysz
ka. - Pan radny Graczyk mówi, że my 
różnicujemy mieszkańców, ale wydaje 
m i się, że pan najwięcej różnicuje tych 
mieszkańców. Ciągle słyszę o tych dro
gach transportu rolniczego - stwierdził 
zastępca szefa rady. Wskazał, że drogi 
transportu rolniczego budowane są 
ż dofinansowania marszałkowskie
go, ale ze względu na wymagania 
programu z tego wsparcia nie moż- • 
na korzystać na takie same zadania 
w Kotlinie. - Pamiętam doskonale 

-  panie przewodniczący, ile w poprzed
niej kadencji wydaliśmy na obiekty 
sportowe. Ja słyszałem opinie miesz
kańców: „Dośćpompowania tych pie
niędzy w obiekty sportowe”. Orlik jest 
bardzo obłożony, ale boisko wielofunk
cyjne świeci pustkam i. Nauczyciele 
nie realizują wychowania fizycznego

w pełnym zakresie. Jak widzę, te lekcje 
WF-u, to mnie krew zalewa. Nie mówię 
o wszystkich, ale trzeba spojrzeć realnie .
- stwierdził Szyszka..

Przewodniczący rady zwrócił 
uwagę swojemu-zastępcy, że nie jest 
uprawniony do oceny pracy nauczy
cieli. - Wydaje m i się, że ta wycieczka 
była niepotrzebna - odparł Kosiń
ski. - Chciałem zwrócić uwagę na to, 
że nie żyjemy w Korei i nie musimy 
tak samo myśleć ja k  przywódca tego 
państwa. Dlatego mamy tutaj swoje 
spojrzenia, swoje zdania. Myślę, że o to 
chodzi i żebyśmy się o to pospierali, 
a może i nawet delikatnie pokłóci
li - ocenił szef rady. Zaznaczył, że 
Wola Książęca nie jest \y jego okręgu 
wyborczym, podkreśli! również, że 
wszystkie zadania wpisane do bu
dżetu są uzasadnione, ale są też inne 
potrzeby.-Panie wiceprzewodniczący, 
to nie je s t wpompowanie w obiekty 
sportowe, tylko to są środki przekazane 
na to, żeby dzieci i młodzież prawidło
wo się rozwijały - kontynuował szef 
rady. Jednocześnie zapowiedział, 
że na przyszłą sesję przygotuje dla 
radnego Szyszki statystyki odnośnie 
•stanu zdrowotności dzieci.
- W poprzedniej kadencji byłem po

równany do przywódcy Ukrainy, a teraz 
Korei - przypomniał Paterczyk.
- Myślę, że źle pan wójt zinterpretował 
nioje słowa, ale to niejest mój problem
- skomentował Tomasz Kosiński.

Ostatecznie za budżetem zagło
sowało 12 radnych, a trzech (Tomasz 
Graczyk, Tomasz Kosiński i Zdzisław 
Staszak) wstrzymało się od głosu.

(e ra )

NAJWAŻNIEJSZE ZADANIA 
Z KOTOŃSKIEGO BUDŻETU
3.000,000 Zt budowa kanalizacji 
sanitarnej w Wysogotówku 
i Racendowie

250.000 zt remont stacji 
uzdatniania wody w Kurcewie

300.000 Zt rozbudowa 
oczyszczalni ścieków w Wyszkach

70.000 Zt wymiana dachu na 
świetlicy wiejskiej w Twardowie

15.000 Zt wykonanie klimatyzacji 
w świetlicy wiejskiej w Wilczy

15.000 Zt utwardzenie
i wykonanie oplatowania wokół 
stacji uzdatniania wody w Woli 
Książęcej

DROGI I CHODNIKI

50.800 Zt budowa chodnika przy 
ul. Teodorowskiej w Kotlinie 
(etap II)

budowa chodnika 
w Orpiszewku

ZOO 000 z? przebudowa drogi 
w Woli Książęcej

Z9U.000 Zt przebudowa drogi 
Twardów - Raćendów

50.000 zt przebudowa 
ul. Słonecznej w Kotlinie

100.000 Zt przebudowa drogi 
w Kurcewie

230.000 z! przebudowa drogi 
Wola Książęca-Tarce Osiedle

O G Ł O S Z E N I E

VlSION OPTYK
(obok kina „Echo”) G O D ZIN Y

„ „ „  , . , ^ .  O TW A R C IA
6 3 -2 0 0  J a ro c in , u l. W yszyń sk ieg o  4  pon ,pt 10“ -18"  

(w a lic ie  od ul. Gołębie]) soi). 9 " -1 4 *

Zniżka rośnie 
z wiekiem
Każdy dostanie tyle 
procent rabatu ile ma lat
'Promocjo dolyay wyfaronyth modeli

facebook
łocobook.tom/ytsiotwplylcjorocin

100 lot 10 *

60 lał 60%

50 lal 50%  

40 lal 40%  

30 lot 30%  

20 lot 20%  

10 lot 10%

Bezpłatne komputerowe 
badanie wzroku

tel. 62 505 27 00

V NOWE MIASTO

Rusza szkółka „Kolejorza"
Dzieci z'gminy Nowe Miasto m ają. 

od lutego ćwiczyć pod okiem piłkarzy 
Lecha Poznań. Zapisy już trwają.

W ramach projektu ”Lech Poznań 
Football Academy - Chocicza, Nowe 
Miasto” otwarta ma zostać szkółka pił
karska dla chętnych chłopców i dziew
cząt z terenu gminy Nowe Miasto pod 
patronatem „Kolejorza”. W projekcie 
mają uczestniczyć dzieci w wieku 4-12  
lat. Nabór do szkółki potrwa do końca 
stycznia 2016 roku. Zajęcia, których 
rozpoczęcie planowane jest na luty, 
będą się odbywały w hali sportowej 
Zespołu Szkól w Nowym Mieście oraz 
na boisku sportowym „Orlik” w Ze
spole Szkół w Chociczy.

Na sesji pozytywnie o projekcie 
wypowiedziała się wiceprzewodni
cząca rady. - Naprawdę, polecajcie te 
spotkania. Strasznie integrują one dzieci, 
strasznie angażują, strasznie angażu
ją  rodziców. Rodziny są zżyte ze sobą, 
działają wspólnie. Dzieci mają możli-

Wynegocjowana 
odpłatność dla 
1 dziecka wynosi 
119 zł na miesiąc 
za 8 treningów.
W  grupie 
w iekow ej 4 -7 lat 
będą one trw a ły  
godzinę, dla 
starszych - 1 , 5  
godziny. Stawka 
na drugie 
dziecko z rodziny 
to 89 zł.

wość korzystania z. boisk pomocniczych 
„Lecha-". To są dla nich takie przeżycia, 
jeżdżą na mecze. Ja osobiście jestem  
całą sobą za tą akcją. Wiem, ja k  to się 
sprawdza w Miłosławiu. U nas dzieci 
nie są gorsze w żaden sposób. Wierzę, 
że zainteresowanie będzie naprawdę 
duże - stwierdziła Agnieszka Król.

Spotkanie informacyjne odbędzie 
się jeszcze przed feriami zimowymi, 
w sobotę 30 stycznia w hali sportowej 
Zespołu Szkól w Nowym Mieście,
0 godz. 10.00. Zaplanowano poka
zowy trening. Rozdane będą gadże
ty i przekazane informacje na temat 
działalności szkółki.

- Zapisy-pmwadzone są jednocześnie:
1 chłopców, i dziewczynek. Jeśli będzie 
zainteresowanie, utworzona zostanie , 
również drużyna żeńska - zapowiada 
Artur Borkowski*, nowomiejski radny, 
jeden z pomysłodawców przedsięwzię
cia.

(a k f)

http://www.jarocinska.pl
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NOWE MIASTO

Z 30 m ilionów , ty lko  
2 na in w estyc je

JULIUSZ TWARDOWSKI
radny

Na pewno po tym roku wszyscy będziemy mie
li niedosyt inwestycyjny. Zgadzam się też z tym, 
że - chyba po raz pierwszy to mówię - ten budżet 
jest tak ostrożny. Po wyborach następują pewne 
rewolucje. Nie wiemy, czy nie spadnie na nas np. 
jakaś reforma oświaty czy coś w tym rodzaju. A nie 
wierzę w to, że pieniędzy z budżetu centralnego na 
to wystarczy i może będziemy z własnych pienię
dzy dokładać. Przy takim budżecie mamy sytuację 
w miarę bezpieczną.

J  Prawie 30 min złotych - takim budżetem dysponować będzie w tym roku gmina Nowe 
Miasto. W wydatkach, jak zwykle, większość pieniędzy pochłoną oświata i pomoc społeczna 
oraz gospodarka odpadami.

- Moje koleżanki i koledzy wyrazili swoje 
zdanie, że je st to budżet oszczędny. Ja bym 
powiedział, że bardzo oszczędny - stwierdzi! 
na sesji Waldemar Tomaszewski, przewod
niczący rady gminy. Przyznał rację radnemu 
Jackowi Nyczke, który zauważył, że w po
przednich latach dużo było wydatków na 
inwestycje -1 ,4  -1 ,5  min zł, dwa lata temu 
-2  min. W tym roku jest ich mniej. - Zgadza 
się. Były może inne środki lub nie musieliśmy 
tyle dokładać do oświaty i pomocy społecznej. 
Jak policzymy wydatki związane z oświatą 
i pomocĄ społeczną, to jest prawie 70% całego 
budżetu -  dodał przewodniczący.

Przewidziano w nim-jednak środki na 
drogi i chodniki. - Gdyby nie ta „schetynów- 
ka ”, którą współfinansowaliśmy w ubiegłym 
roku z powiatem, to w tym roku praktycznie 
takie same pieniądze wydalibyśmy na remonty 
i budowy dróg - zwrócił uwagę Waldemar 
Tomaszewski. Są to  pieniądze zapisane 
przez urząd, ale również uchwalone przez 
rady sołeckie w ich funduszach. Na remonty 
dróg i chodników przeznaczyły kwotę 64 
tys. zł, na ich budowę - 26 tys. zł. 42 tys. zł 
wydadzą na oświetlenie ulic. To ponad 134 
tys. zł, co stanowi 30% funduszu sołeckie
go. - Pożostałe środki z funduszu sołeckiego 
też nie są przejadane. Są przeznaczane na 
imprezy integracyjne, remonty świetlic, ich 
Utrzymanie. Pożytkcwane są więc w dobry spo
sób - pochwalił szef rady. Drugi rok z rzędu 
nie są podnoszone podatki. Również poda
tek rolny został utrzymany na tym samym 
poziomie, co w ubiegłym roku. Waldemar 
Tomaszewski stwierdził, że lokalnych opłat 
nie należy drastycznie podnosić, tylko skupić 
się na egzekwowaniu tych ustalonych, szcze
gólnie za wodę i śmieci. - Gros osób, które 
zadeklarowało segregację śmieci, segreguje je  
na poziomie niskim  lub wcale nie segreguje. 
(...) Należy pójść do takiego delikwenta, któ
ry praktycznie w roku odstawia jeden worek 
i zapytać: - To jest segregacja śmieci ? To jest 
segregacja mylna - ocenił przewodniczący. 
- Taki m ieszkaniec powinien płacić ja k  za

Radni nie mieli większych zastrzeżeń do proponowanego budżetu

► Dochody budżetu ustalono w kwocie

29.923.661,38 zt
Taka sama kwota zaplanowana 
została na wydatki

Jak deklaruje wójt, mimo braku 
takiego zapisu w budżecie, gmina 

w tym roku wyda co najmniej 

2mlnzf na inwestycje

5.088.914,00 zt gmjna
Nowe Miasto dołoży w 2016 roku do 
oświaty

1.392.223,91 Zf dołoży.
do pomocy społecznej

53 zt wynosi podatek rolny 
w gminie Nowe Miasto

CO W SZKOŁACH?
Dopiero w okresie przedwakacyjnym 
wprowadzone zostaną do budżetu prace 
remontowe w placówkach oświatowych.
Na razie ujęto tylko dwa przedsięwzięcia:
• budowę chodnika w kierunku szkoły 

w Klęce
• wymianę nawierzchni na placu przy 

.Zespole Szkół w Nowym Mieście
..' - JS— ...... . 'a.0SeESj JLLJłm ■ -Jfc..-.. --j

>

►

>

►

►

'śm ieci niesegregowane. Wtedy gmina nie m u
siałaby tyle dokładać do wydatków związanych 
z gospodarowaniem odpadami.

Radny Jacek Nyczke zwrócił uwagę na 
to, że w budżecie nie ma zaplanowanych wy
datków na projekty unijne. Chciał wiedzieć, 
czy gmina będzie je realizować. - Na pewno 
w 2016 roku pewne konkursy w zakresie środ
ków unijnych powinny zostać ogłoszone. Dla • 
nas dostępne są środki z Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich w ramach Lokalnej Grupy 
Działania „Z nami Warto”. Teoretycznie gmina 
mogłaby skorzystać z pieniędzy na inwestycje 
w zakresie budowy dróg lokalnych - poinfor
mował wójt Aleksander Podemski. - Zasady 
są ogłaszane przez ministerstwo rolnictwa. Jak 
tak się szuka, my nie mamy takiej drogi. Nie 
wiem, czy jesteśm y w stanie coś tak wypunk
tować, żeby się załapać. To będzie naprawdę 
trudne. Wójt zapowiedział, że nie zmienią 
się stawki podatków, ale wzrosną‘ceny wody 

, i ścieków oraz podatek śmieciowy. - Do tych 
spraw dokładamy - tłumaczył. - W wydatkach, 
ja k  zwykle, większość pochłoną oświata i po
moc społeczna, a także gospodarka odpadami. 
To zadanie też jest dzisiaj kosztowne. Włodarz 
gminy, pytany o budżet na 2016 rok, ocenia 
go optymistycznie: - Dobrze się zapowiada.

Uchwała budżetowa została przyjęta 
przez radnych jednogłośnie.

A N N A  K O PRAS-FIJO ŁEK

Nie mamy nic do spłaty
Rozmowa z ALEKSANDREM
PODEMSKIM, wójtem gminy J
Nowe Miasto f b m

Panie wójcie, czy w  2 0 1 6  roku będą budowane 
lub rem ontowane w  gm inie drogi?

Będziemy namawiać powiat średzki do jakiejś 
„schetynówki”. Drogi gminne słabo punktują, będę 
więc namawiał radnych do przejęcia finansowania 
kolejnej drogi. Wiem, że powiat z własnych środków 
nie planuje żadnej „schetynówki” w naszej gminie. 
W 2016 roku miałaby powstać w ciągu drogi Chwa- 
lęcin - Mieszków, stanowiąca połączenie z gminą 
Jarocin. To kluczowa droga, która wymagałaby re
montu. Łączy się z dwiema „schetynówkami” - tą, 
którą my wybudowaliśmy pięć lat temu i tą, którą 
powiat jarociński wykonał ód Panienki w kierunku 
drogi leszczyńskiej. Powiat średzki by ją  zgłosił, a my 
byśmy wzięli na siebie udział budżetowy. Ta droga 
ma szansę dobrego zapunktowania, łączy gminy 
i powiaty, ma znaczenie ponadlokalne.

5 0 %  kosztów inwestycji pochodziłoby z budżetu 
Skarbu Państwa, a pow iat i gmina przekazałyby  
po 2 5% ?

My byśmy przekazali drugie 50%, bo w powiecie 
na razie są plany, żeby robić „schetynówki” wkolej- 
nych gminach. Trudno byłoby na to liczyć, żeby do 
nas też trafiły powiatowe środki. Jakieś pieniądze, np. 
na projekt, może by przeznaczyli, sygnalizowałem 
już tę sprawę staroście.

Jakieś inne drogi m ają  szansę na budowę lub 
remont?

Drogi, które były budowane w latach 90-tych 
poprzedniego stulecia, też już wymagają remontu, 
wykonania nowych nakładek asfaltowych. Z uwagi 
na duże obciążenie ruchem, ciągle wymagają mo
dernizacji. To zostanie jednak dopiero ustalone.

Co będzie, jeśli okazałoby się, że można sko
rzystać ze środków un ijnych . Skąd w eźm iec ie  
pieniądze?

Zawsze możemy się wesprzeć kredytem. Zamknę
liśmy rok 2015 bez kredytu. Nie mamy nic do spłaty, 
nie zaciągnęliśmy żadnych zobowiązań w 2015 roku. 
Nie mamy również żadnych kredytów z poprzednich 
lat. Gdyby więc udało się pozyskać jakieś pieniądze 
unijne, moglibyśmy na ten udział własny wziąć kredyt.

Rozm aw iała  
A N N A  K O PRAS-FIJO ŁEK

Wyjazd na targi 
rolnicze

Biuro Powiatowe Wielkopolskiej Izby Rolniczej w Jarocinie 
organizuje wyjazd autokarowy dla rolników na Międzynaro-_ 
dowe Targi Rolnicze POLAGRA-PREMIERY w Poznaniu. 
Wycieczkę zaplanowano na piątek 22 stycznia 2016 r.

Zapisy chętnych przyjmuje BP WIR w Jarocinie pod 
nr teł. 723-956-253 lub (62) 747-66-66 oraz mailowo: 
wirjar@wir.org.pl do dnia 18 stycznia.

Koszt wyjazdu 10 zł osoby.
,  (era)

SPROSTOWANIE

Do artykułu „2,5 min zł więcej na inwestycje” z 1. numeru 
„Gazety Jarocińskiej” z 5 stycznia 2016 r. wkradł się błąd. 
Dla Mickiewiczowskiego Centrum Turystycznego w Żerko
wie w tegorocznym budżecie gminy zostanie przeznaczona 
dotacja w wysokości 427 tys. zł.

A N N A  K O N IE C ZN A

^ JARACZEWO

Obiad
z życzeniami 
na zakończenie 
roku

O biadem  i Składaniem życzeń zakończyła się 
ostatnia w 2015 roku sesja Rady Gminy Jaraczewo. 
Po debacie nad budżetem władze, rajcy i sołtysi oraz. 
zaproszeni goście udali się do Strzyżewka, by na 
tamtejszej świetlicy wiejskiej podzielić się opłatkiem, 
złożyć sobie życzenia i wspólnie zasiąść do stołu.

- Podnieś rękę Boże Dziecię i błogosław nam, radnym 
- w naszej działalności, błogosław wszystkim mieszkań
com gminy Jaraczewo. M e też błogosław i daj siłę tym, 
którzy nam i rządzą, aby ta Polska się' rozwijała. Aby 
zapanowafy spokój, zgoda i miłość - powiedział Roman 
Skrzypczak, przewodniczący rady gminy.

(seb)
Opłatkiem dzielą się Anna Wierzowiecka, sołtys Ruska i Edmund 
Kowalczyk, radny z Noskowa

http://www.jarocinska.pl
mailto:wirjar@wir.org.pl
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JARACZEWO

Jedyna szansa, żeby strażacy
dostali nowy samochód

*

O nowy pojazd dla OSP 
Nosków walczą władze miasta 
i gminy Jaraczewo. W grudniu 
został złożony wniosek do Urzę
du Marszałkowskiego Wojewódz
twa Wielkopolskiego w tej spra
wie. Skarbniczce Zofii Jankowskiej 
i ówczesnemu wójtowi Dariuszowi 
Strugale (obecnie burmistrzowi) 
udało się przekonać radnych, żeby 
zainwestować niewykorzystane pie
niądze w sporządzenie dokumen
tów potrzebnych do ubiegania się
0 unijne dofinansowanie.

- Aby móc zrealizować to za
danie, musi być wykonana doku
mentacja i potrzebne jest na ten cel 
9,840złotych. Chcielibyśmy przenieść 
wolne środki przeznaczone wstępnie 
na zakup energii elektrycznej i gazu
1 wprowadzić je  do działu ochotni
czych straży pożarnych na wykonanie 
potrzebnej dokumentacji - uzasad
niała szefowa gminnych finansów.

- Dlaczego akurat strażacy z No
skowa mieliby otrzymać nowy wóz? 
- W unijnym programie na lata 2013- 
2020przeznaczono ok. 18 milionów 
złotych na sprzęt dla strażaków. I  to 
będzie pierwszy i ostatni nabór w tym 
programie. A więc jest tojedyna szan
sa, żeby kupić średni samochód dla 
QSP Nosków z tego względu, że ta 
jednostka weszła z końcem grudnia 
do Krajowego Systemu Ratowniczo- 
Gaśniczego - tłumaczył Dariusz 
Strugała.

Nowy pojazd miałby koszto
wać ok. 800 tys. zł. Gmina złożyła 
już wniosek, w którym naipisano,

Uczestnicy uroczystości przyłączenia OSP Nosków do KSRG stanęli do wspólnego zdjęcia
że jest w stanie wyłożyć 130 tys. zł. 
- Jeszcze nie wiadomo, czy uda się 
kupić ten samochód, ponieważ wpły
nęło chyba 70 wniosków, a będzie 
mogło zostać zrealizowanych tylko 
około 20. Niektórzy nie otrzymali 
pozytywnej opinii od komendanta 
wojewódzkiego Państwowej Straży 
Pożarnej, my taką dostaliśmy, więc 
postanowiliśmy skorzystać z tej szan
sy. Jeśli nie uda nam się zdobyć tego 
dofinansowania, wówczas te 130 
tysięcy wróci z powrotem, załóżmy, 
do rezerwy - tłumaczył włodarz.

Znalezienie się w gronie jed
nostek, które'otrzymają dofinan

sowanie byłoby - jak argumentował 
wójt Strugała - bardzo korzystne 
dla budżetu gminy Jaraczewo: 
- W następnych latach będziemy mo
gli kupować nowe samochody ze 
swoich pieniędzy albo ze wsparciem 
województwa. Jednak te programy 
są o wiele gorsze od unijnych, bo 
maksymabiie będzie można otrzymać 
dofinansowanie do 50 procent. A kto 
wie, czy nie mniejsze.

W przypadku, gdyby OSP No
sków otrzymało nowy pojazd, star, 
który jest obecnie na jego wyposa
żeniu, trafiłby do innej jednostki na 
terenie gminy. - Nie rozmawialiśmy

jeszcze na temat tego, kto mógłby 
ewentualnie otrzymać ten samochód. 
Na pewno nie będą to jednostki, które 
nie mają obecnie pojazdu. Uważam, 
że w grę powinny wchodzić Łobzo- 
wiec i Góra. Aczkolwiek, gdybyśmy 
mieli piękną remizę, widziałbym go 
w Jaraczewie jako samochód typowo 
ratowniczy w razie wypadków drogo
wych. Choć być może to rozrzutność 
dla takiej gminy jak Jaraczewo, żeby 
w jednej jednostce byty dwa takie 
samochody - tłumaczy Eugeniusz 
Tyrakowski, prezes gminnego od
działu OSP w Jaraczewie.

(seb)

EUGENIUSZ TYRAKOWSKI
prezes Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych 
Straży Pożarnych RP w  Jaraczewie

Uważam, że OSP Nosków to jednostka, która jest na tyle 
mobilna i dobrze wyszkolona, że da sobie radę w Krajo
wym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym. Do tej pory tylko 
OSP Jaraczewo byto w KSRG, a inne gminy mają po trzy, 
a nawet cztery jednostki.
Przystąpienie do tego sytemu wiąże się też chociażby 
z dodatkowymi nakładami finansowymi ze strony sa
morządu, bo w krajowym systemie jest wymagany na 
przykład podwójny ubiór i tak dalej, ale to wszystko jest 
już w trakcie realizacji. Gdyby udało się wyposażyć tę 
jednostkę w  taki standard, jakim dysponuje Jaraczewo, 
byłoby bardzo dobrze.

t  JARACZEWO

Oddali hołd powstańcom
Złożeniem kwiatów pod pomnikiem upamiętniającym 

poległych mieszkańców Ziemi Jaraczewskiej uczcili gminni 
i powiatowi radni, a także przedstawiciele lokalnych instytucji 
oraz młodzież, 97. rocznicę wybuchu Powstania Wielkopol
skiego.

Choć uroczystości odbywają się 26 grudnia, rajcy z Ja 
raczewa postanowili uczcić poległych cztery dni później przy 
okazji ostatniej w 2015 roku sesji rady gminy.

Zanim przedstawiciele władz udali się pod pomnik, 
w sali sesyjnej odśpiewano hymn Polski, a regionalistka Ka
zimiera Horyza-Pachciarz, przedstawiła sylwetki lokalnych 
powstańców, o których pisała w wydanej niedawno książce 
pt. „Powstańcy wielkopolscy Ziemi Jaraczewskiej”. Młodzież 
ucząca się śpiewu w Gminnym Ośrodku Kultury w Jaraczewie 
wykonała kilka utworów o tematyce patriotyczno-religijnej.

(seb)

Sołtysi składają hołd pod pomnikiem upamiętniającym 
poległych mieszkańców Ziemi Jaraczewskiej

► ZERK0W

Przy pomniku poległych i mogile dowódcy

Delegacje i mieszkańcy Żerkowa oddali część bohaterom Powstania Wielkopolskiego

Żerkowskie obchody 97. rocznicy 
wybuchu Powstania Wielkopolskiego, 
jak każdego roku, składały się z dwóch 
części. Rozpoczęły się na rynku, gdzie 
pod pomnikiem poległych złożono kwiaty 
i zapalono znicz. W uroczystości wzięty 
udział wtadze~samorządowe z burmi
strzem Jackiem Jędraszczykiem, członko
wie żerkowskiego koła Towarzystwa Pa
mięci Powstania Wielkopolskiego, poczty 
sztandarowe, delegacje samorządowców 
gminnych i powiatowych, Ochotniczych 
Straży Pożarnych, Kurkowego Bractwa 
Strzeleckiego, harcerzy, organizacji dzia
łających na terenie gminy oraz szkół. 
Tradycyjnie już gościem specjalnym była 
Aleksandra Banasiak - pseudonim „Sio

stra Awana”, bohaterka wydarzeń 1956 
roku. prezes Stowarzyszenia „Poznański 
Czerwiec 56”.

Druga część obchodów miała miejsce 
na cmentarzu przykościelnym w Lgowie, 
gdzie na mogile dowódcy Frontu Połu
dniowego Powstania Wielkopolskiego 
majora Zbigniewa Ostroroga-Gorzeń- 
skiego złożono wiązankę kwiatów.JJro- 
czystość zakończyło oddanie honoru 
majorowi Gorzeńskiemu przez poczty 
sztandarowe bractwa kurkowego i żer
kowskiego gimnazjum.

Żerkowskie obchody rocznicy wybu
chu powstania zainicjowane zostały ode
zwą prezesa żerkowskiego koła TPPW 
Roberta Rogackiego, który zwrócił się

do mieszkańców, o uczczenie rocznicy 
wybuchu zwycięskiego zrywu wywie
szeniem flag narodowych. Apel został 
zamiesżczony na urzędowym porta
lu Żerkowa oraz przekazany probosz
czom wszystkich parafii na terenie gminy 
z prośbą o odczytanie w przeddzień ob
chodów. - Inicjatywa spotkała się z bardzo 
pozytywnym odzewem. Flagi narodowe 
i powstańcze proporce wywieszone na 
instytucjach i wielu domach prywatnych 

' stanowiły znakomitą oprawę uroczystości
- podkreślił prozes Rogacki. - A liczny 
udział mieszkańców sprawił, że Ziemia 
Żerkowska zamanifestowała swą żywą 
pamięć o bohaterach zwycięskiego zrywu
- dodał. Oprać, (ann)

i
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JÓZEF JAKUBIAK
- 1. 66 (Klęka)
MIRON ZDROJOWY 
- 1. 68 (Jarocin) 
JOLANTA KURZAWA
- 1. 5 7  (Jarocin) -

KAZIMIERZ CHYLIŃSKI
- 1. 73 (Witaszyce) 
CZESŁAW OLEJNIK
- 1. 64 (Witaszyce)

Rodzinom  zmarfych składam y wyrazy współczucia
ZATRZYMAJ SIĘ

„Nie czekajcie, ja  już nie wrócę, nie spieszcie się, ja  będę czekał... ”

Z sercem pełnym bólu i smutku zawiadamiamy, że dnia 07.01.2016 r. 
zginął tragicznie i odszedł od nas nasz kochany 

Mąż, Syn, Brat, Zięć, Szwagier, Wujek i Przyjaciel

ś . t p .
JÓZEF JANICKI

Kolędy w rytmie 
jazzu i gospel

Najpiękniejsze kolędy polskie 
w wykonaniu zespołu „The Wellness 
Sound” można było usłyszeć z oka
zji święta Trzech Króli w kościele św. 
Antoniego Padewskiego w Jarocinie. 
- Pozostając w tym okresie Bożego Naro
dzenia po raz kolejny chcemy zatrzymać 
się nad betlejemskim wydarzeniem. Bo 
oto nasz Stwórca zamyka się w ludzkim  
ciele. Bóg rodzi się w normalny, ludz
ki sposób. Wszechmocny Pan staje się 
bezbronnym dziecięciem - powiedział

na wstępie ojciec Lesław Szymborski, 
gwardian jarocińskiego klasztoru fran
ciszkanów, który razem z Krajowym 
Katolickim Impresariatem Kultury 
„ProArtPol” zorganizował to arty
styczne wydarzenie. Jego realizacja 
była możliwa dzięki wsparciu finan-. 
sowemu uzyskanemu od kilku firm * 
i instytucji.

- Na koncert przy żłóbku złożyło się 
kilkanaście utworów bożonarodzenio
wych w nowych aranżacjach, łączą

cych w sobie motywy jazzu i gospel. 
Pomysłodawcą formacji „The Wellness 
Sound" jest baryton Marek Dygda- 
la, z którym zaśpiewała sopranistka 
Monika Wiśniowska. Solistom towa
rzyszyli muzycy: Tomasz Basel (in
strumenty klawiszowe) i Piotr Sypień 
(kontrabas). Publiczność, która licznie 
przybyła na koncert, nagrodziła zespół 
długą.owacją na stojąco. Na zakończę- - 
nie wszyscy wspólnie wykonali kolędę 
„W żłobie leży”. cis)

WIEŚCI Z  PARAFII
3  W  intencji dziennikarzy
W najbliższą niedzielę w Jarocinie zostanie odprawiona msza św. 
w intencji pracowników wszystkich mediów działających na terenie 
Ziemi Jarocińskiej. Okazją jest obchodzone 24 stycznia liturgiczne 
wspomnienie św. Franciszka Salezego - patrona dziennikarzy. Tym' 
razem Eucharystia odbędzie się w kościele św. Marcina o tydzień 
wcześniej. Mszy św. koncelebrowanej w niedzielę 17 stycznia 
o godz. 12.30 przewodniczyć będzie ksiądz Łukasz Skoracki, 
dyrektor diecezjalnego radia „Rodzina" w Kaliszu. •

Będą kolędować z biskupem
Parafia św. Antoniego Padewskiego 
w Jarocinie znów będzie gospodarzem 
Diecezjalnego Modlitewnego Spotkania 
Chórów Parafialnych przy Żłóbku. Kon
cert w niedzielę 17 stycznia poprzedzi 
o godz. 15.00 msza św., której prze
wodniczyć będzie biskup pomocniczy 
Łukasz Buzun.

(Is)

V *

z Nowego Miasta nad Wartą 
lat 52

Ceremonia pogrzebowa odbędzie się w piątek 15.01.2016 o godz. 14.00 
w kaplicy na cmentarzu w Nowym Mieście, po czym nastąpi złożenie urny 

z prochami do grobu na miejscowym cmentarzu, o czym zawiadamia 
pogrążona w głębokim smutku

rodzinar A

„Spieszm y się  kochać ludzi, 
ta k  szybko odchodzą. ”

Pozostaniesz na zawsze w sercach i pamięci tych, 
którzy Cię bardzo kochali.

Serdeczne podziękowanie Księdzu Proboszczowi Stanisławowi 
Szymańskiemu z parafii Witaszyce, Księdzu Jackowi 

Bosakowi, Panu Organiście, służbie liturgicznej, firmie 
pogrzebowej „Jezierski”, delegacjom. Rodzinie, sąsiadom, 

znajomym ża modlitwę różańcową, ofiarowane msze święte, 
komunie, złożone wieńce i kwiaty oraz odprowadzenie 
na miejsce wiecznego spoczynku naszego kochanego 

Męża, Ojca, Teścia, Dziadka

KAZIMIERZA
CHYLIŃSKIEGO

składają 
żona, córki z rodziną

V * J
r

„Chociaż wierny, że kiedyś nastąpi śm ierć, 
zaw sze je s t niespodziew ana. ”

Serdeczne podziękowanie Pracownikom i uczniom Restauracji 
„Podmiejska” w Witaszycach, Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Witaszycach, Akcji Katolickiej, Firmie „Bukat”, Firmie 
Cukiernia ANIA, Pracownikom Okręgowej Spółdzielni 

Mleczarskiej w Jarocinie, Stowarzyszenia na Rzecz Witaszyc, 
Związku Emerytów i Rencistów, Pracownikom Wulkanizacji 

w Witaszycach, Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” 
w Jarocinie za udział w uroczystościach pogrzebowych, 

ofiarowanie wieńców i kwiatów, intencji mszalnych 
i odprowadzenie na miejsce wiecznego spoczynku

KAZIMIERZA
CHYLIŃSKIEGO

.  składają 
żona i córki z rodzinami

V .

OFERTA CENY USŁUG POMNIKI WSPOMNIENIA KONTAKT

www.jezierskisc.pl
UY/IJR

CAŁODOBOWY

ODESZLI 00 NAS.

601-869-111

NAJTAŃSZA 
K0MPUKS0WA 
OFERTA USIUU 
CMENIAHN0 

PODRZtBOWTCH

JUZ VJ 0FFRCIF 
POMNIKI

CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 
Biuro obsługi klienta czynne od 8.00 do 17.00 

teł. konIfe09/660-948»feałodOboYvv, 500/320i.l21 *

NAJTAŃSZE USŁU

POGRZEBOWE
JAN MARCINIAK

Jarocin, ul M oniuszki lOa 
te l. (62) 747-18-20 

czynne od 8 00 do 17.00 
całodobowo te l. 604-242-489

OFERUJEMY NISKIE 
GODNA I PROFESJONALNĄ OBSŁUGĘ

http://www.jarocinska.pl
http://www.jezierskisc.pl
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PRZEDSIĘBIORSTWO

„BIS”
SKUPUJE JAŁOWICE

HODOWLANE 
I UŻYTKOWE

od 7 miesiąca cielności

ZGŁOSZENIA- 65/57-38-631, 65/57-27-336, 
pon.-pt. 8“ -16“

Odbieramy pojedyncze sztuki
Płatne z VAT-em przy odbiorze

Tel. 6 6 7  3 0 0  4 2 7

Ubojnia
Skup bydła 

i rzeźnego J
Konkurencyjne ceny 

Gotówka
Zapraszamy do Współpracy 

Teł. 6 6 3  7 0 2  2 3 8

M O ŻLIW O ŚĆ KRED YTO W AN IA

SPRZEDAŻ CIELĄT 
RAS MIĘSNYCH I HF

gfpsijjL
W m m *' " l i

1 m
508 223 035 601450 997

USŁUGOWE
MIESZANIE PASZ

P O G O R Z E L A

tel. 509 543 661
DANPOL

ZDZIECHOWA

KUPUJEMY
m aciory i knury

O dbiór z gospodarstwa 
P łatność gotówką 

lub szybki prze lew

tel. 608 439 125 
609 218 648 Tel. 880 203189

SPRZEDAŻ
CIELĄT

Gotówka lub przelew

Jąrocin, ul. Kasprzaka la
tel. (62) 1 d l - M - M  
Artur Antczak
508/318-922 
Angelika Włodarczyk
509/082-772

KUPIĘ BYDŁO

I BYDŁO
POZAKLASOWE

TELEFON:

609448718

Piotr rek
SKUP ZWIERZĄT RZEŹNYCH

• TUCZNIKÓW • MACIOR • KNURÓW 

SPRZEDAŻ WARCHLAKÓW

SKUP MACIOR, 
KNURÓW 

I TUCZNIKÓW
Przelew 3 dni

e

tel. 691 744  453  
(65) 572 -29 -54

DOBRA CENA

S P R Z E D A M  

BYCZKI, JAŁÓWKI 
HF i ras mięsnych

Tel. 508 223 035

co zapewnia KRUS ceny żywca
nowoczesne maszyny opłacalna hodowla 

przyjazne podatki ceny warzyw i owoców

http://www.jarocinska.pl
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Z E W N Ę T R Z N E G O  LA B O R A TO R IU M  S

BLOCZKI
FUNDAMENTOWE

B-6 "12” , B-6 “ 14”
DOWÓZ I ROZŁADUNEK

■ DEKLARACJE JAW A TtS

PPH “DAKAR", WIECZYN 26a  
tel./fax: (62 ) 741 68  37  

kom. 6 02  7 1 3  2 7 9  
oraz 6 0 4  2 6 5  4 3 5  

e-mail: dakarbet@wp.pl
•W ARUNKI PŁATNOŚCI DO UZGODNIEŃ

OFERUJEMY:
• drewno opałowe dębowe 

nowość! • brykiety dębowe
• korę dębówę

MOŻLIWOŚĆ DOWOZU DO KLIENTA
TARTAK KOSZKOWO

łel. 65 57) 6620, 515131606, czynne: pn.-pt. 7-16

t a r t a k

KU PU JEM Y
DREW NO

TOPOLOWE
łel. 505185508

BRYKIETU DĘBOWEGO

Możliwość spalania w kominkach, piecach kuchennych. 
• kaflowych, C O. Wygodne opakowanie 25 kg

SUPER CENA! ZAPRASZAMY

STANOS Sp. z o.o.
AL Niepodległości 30 (plac GS), Jarocin 

tel. 62/505 30 90 lub 697 915 073

OKNOSTYL
K  RADZISZEWSKI, A. RADZISZEWSKI S.C.

Producent okien PVC

M T Y Wa lu p la s t

Oferujemy: NIEDROGIE, SOLIDNE OKNA Z PIASKÓW
■ okna, drzwi Szybki termin realizacji zamówienia!!!
■ rolety, moskitiery 6ye!okla,klMGos^ ska„ ¥acOSI
U bramy, parapety . te/. (65) 572 0830

■ d rzwi wew. i zew. kom . 603 803 8 6 6 ,6 9 1  709 40 5

^ D E ł f t
BIURO HANDLOWE: ul. Dąbrowskiego 16,63-200 Jarocin 
tel. (62) 505-25-60, fdeka@ tlen.pl, www.deka-jarocin.pl

RATY, PROMOCJE 
BEZPŁATNY, 
POMIAR

NAJWYŻSZA KLASA A
K] ZNUDŹ NAS!!! FUH OLKA OGRODZENIA. BRAMY. OKNA. DRZWI

BI DREWNOLJ JAROCIN
w w w . d r e w n o j a r o c i n . p l

DREW NO
OPAŁOWE
- dębowe
-sosnowe (Z DOWOZEM)

N A J N I Ż S Z E  CENY!! !
Jarocin, ul. Ceglana 1 

tel. 608 405 256,608 730 895

ZAKŁAD
KAMIENIARSKI

Z. Tomczak
Nowe Miastft n. Wartą 

ul. Śremska 5 
tel. (61) 287-44-61 

tel. kom. 601/787-620

oferuje:
■  płyty granitowe 

z całego świata
■  nagrobki (granit, lastriko)

, ■  parapety, schody, blaty,
płytki

■  liternictwo
■  tablice nagrobkowe
■  elementy granitowe 

wg własnego projektu
kostka granitowa

CENTRUM MONITORINGU
r>

OCHRONA
f §

TIGER S E C U R I T Y  J A R O C I N
www.tigGr-security.pl
tel.:(G2) 747l9 29 bm.:GG4 0G9GG7 

63-2D0 Jarocin, ul. Podchorążych 2a

Gwarantujemy wysoką jakość i niskie ceny

OKNA I DRZWI PCV profil 
ALUPLAST 5- i 6-komorowe
- drzwi zewnętrzne, bramy garażowe
- rolety zew. aluminiowe i wew. tkaninowe
- żaluzje pionowe i poziome
- moskitiery, parapety
WITASZYCZKt 36a
tel. (62) 740-19-22, 506/585-751 m
MONTAŻ. POMIAR. IRANSPOR1 GRATIS!

Golina
ul. Zakrzewska

Kontakt 
tel. 533 692 692 

pphu-dorja@wp.pl

Oferujemy:
opał

drewno kominkowe 
materiały budowlane 

akcesoria malarskie 
świat ogrodzeń 

ogród
usługi ogrodnicze 

usługi ogólnobudowlane

Opał tylko z polskiej kopalni. 
Najwyższa jakość węgla i ekogroszku.

Z a p ra s za m y :  
P o n ie d z ia łek  - P iątek

7 :00-17 :00
S o b o ta

7:00-13 :00

Firma Handlowo Usługowa 

Ż a lu z je  - R o le ty

ZALUZJE,
MOSKITIERY,
MARKIZY,
PLISY,
VERTICALE,
MATY BAMBUSOWE www.mados.com.pl

CJwww.facebook.com/fhumados fa j mados@mados.com.pl

Biuro Handlowe 
ul. Wrocławska 34

(wejście przez bramę “Sezamu")
63-200 Jarocin

62 505 31 31

O KN O BU D  le _
_  ... — , ■

Jarocin, ul. Kasprzaka la  
tel. (62) 747-47-47 
Artur Antczak
508/318-922 
Angelika Włodarczyk
509/082-772

Firma Polipak Sp. z o.o., 
producent folii i opakowań, w związku 
z przewidywana na rok 2016 rozbudową 
zakładu produkcyjnego zatrudni:

OPERATORÓW MASZYN 
MECHANIKA MASZYN

Miejsce pracy : Środa Wielkopolska

Oferujemy:
• stabilne zatrudnienie w firmie działającej w branży od 30 lat,
• atrakcyjne warunki wynagrodzenia do indywidualnego ustalenia,
• zawsze terminowa wypłata wynagrodzenia,
• pełen, pakiet socjalny (np. coroczne bonusy świąteczne, 

korzystne warunki ubezpieczenia grupowego, opieka lekarza 
zakładowego, imprezy integracyjne),

• możliwość dalszego rozwoju zgodnie z osobistymi 
kompetencjami,

• dopłaty do dojazdów do pracy,
• przyjazną atmosferę w pracy i wprowadzenie w obowiązki przez 

wyznaczonego opiekuna.

Oczekiwania w stosunku do kandydatów:
• zaangażowanie i motywacja do pracy,
• mile widziane doświadczenie w pracy w zakładzie 

produkcyjnym,
• gotowość do pracy w systemie 3-zmianowym 4-ro brygadowym

W  ofertach prosimy dołączyć klauzulę o treści: „Wyrażam zgodę na przetwarza
nie moich danych osobowych zawartych w ofercie pracy dla celów niezbęd
nych w procesie rekrutacji, zgodnie z ustawą z dn. 2 9 .0 8 .1 9 9 7  r. o Ochronie , 
Danych Osobowych, Dz. U. 1997  nr 133 , poz. 8 8 3 ”

Aplikacje należy składać:
- na adres e-mail: praca@polipak.com.pl 

- telefonicznie : 61 285 40 71 w godzinach 08.00 - 15.00

Firma zastrzega sobie prawo do kontaktu z wybranymi kandydatami.

http://www.jarocinska.pl
mailto:dakarbet@wp.pl
mailto:fdeka@tlen.pl
http://www.deka-jarocin.pl
http://www.drewnojarocin.pl
http://www.tigGr-security.pl
mailto:pphu-dorja@wp.pl
http://www.mados.com.pl
http://www.facebook.com/fhumados
mailto:mados@mados.com.pl
mailto:praca@polipak.com.pl
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P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  • P R A C A  * P R A C A

BIREX 1 1

FIR M A  U SŁU G O W O -H A N D LO W A
zatrudni:

DYSPOZYTORA
TRANSPORTOWO-KOLEJOWEGO

Wymagania: (mężczyzna) wiek od 25-40 lat
- Zainteresowane osoby prosimy o kontakt 605 321 322

KIEROWCÓW/
KAT. C + i ORAZ G

Zainteresowane osoby prosimy o kontakt 601 566 947

Osoby zainteresowane prosimy o kontakt: 
BIREX Firma Usługowo Handlowa, ul Poznańska 26, 

63-200 Jarocin, w godz. 7-15

C U K
.  *  U S I Z P I I C Z I N I A

CUK Ubezpieczenia w Jarocinie zatruci

MŁODSZEGO SPECJALISTĘ 
DS. UBEZPIECZEŃ

Wymagania-.
•  wykształcenie mm. średnie (matura)
•  niekaralność
•  obsługa pakietu MS Office
•  dyspozycyjność

Oferty do 22 01.2016 proszę składać na adres 
praca-cuk@wp.pl

KREDYTY
lei. (65) 51 70737,609749363

KREDYTY uolitwkowii hunsulidacyjiie

I ' "  'i'3 i, i
KREDYTY dla ROLNIKOM IB iiurasyc/onych jnanM

KREDYTYNpttan po/ywlo,ibtli ■ :,7;i 
KREDYTY dla FIRM be/ ZUS i US ora; h«/ RIT u

BIURO REKLAMY
Jarocin, ul.Kasprzaka la  
tel. (62) 747-47-47 
Artur Antczak
S08/318-922 
Angelika Włodarczyk
509/082-772

HATEX
Jarocin, ul. Wrocławska 50 

tel. 62 505-31-33
Pleszew, ul. Ogrodowa 13

tel. 62 742-58-75. 62 508-20-05

D ob rzyca, u l. K o źm iń sk a  19  
tel. 62 741-34-78

roleta ze WNĘnSSifi;
wraz z montażem I Z 5  z t

O FE RTA W A ŻN A  DO 31.01.206 r. M in im u m  d o  ka lku lac ji Sm1 ^ 1

stachura
beton
Rok założenia 1963

Stachura Michał
63-708 Rozdrażew, ul. Parkowa 4 
Tel./fax 62 722-11-64 
Kom. 601-252-647, 603-603-972 
www.stachura-beton.pl

ż e lb e to n o w e  p ły ty  o p o ro w e  s ilosow e o w y m iara c h : 
2 2 0 x 1 1 0 x 7 0  c m , 1 5 0 x 1 1 0 x 7 0  cm  
p osad zk i p rze m y s ło w e  
p ły ty  o b o rn ik o w e  i zb io rn ik i na g n o jo w n ic ę  
p ły ty  d ro g o w e  (3 0 0 x 1 5 0 x 1 5cm ) 
b loczk i M -6  WYKnLEKS0WE
in n e  w y ro b y  z b e to n u  P U N D a "WSTWO
u k ła d a n ie  kostki b ru k o w e j
p ro d u kc ja  i u k ła d a n ie  
trylinkitZ  w ib ro p ra sy m“-j2s£53H

U bojnia G ola

PROWADZIMY SKUP 
BYDŁA RZEŹNEGO

OFERUJEMY ATRAKCYJNE 
PREMIOWANIE 

SZTUK MIĘSNYCH

PROWADZIMY 
UBÓJ Z KONIECZNOŚCI 
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► S IA TKÓ W KA

Na turniej kuchennymi 
drzwiami

W pierwszym turnieju półfinałowym 
Mistrzostw Wielkopolski w Siatkówce 
młodziczki TKS-u Siatkarz pokonały 
UKS M urow ana Goślina i przegrały 
po zaciętym pojedynku z UKS Środa 
Wlkp. Była to dopiero pierwsza porażka 
podopiecznych Adama Sobczaka w tych 
rozgrywkach (po dwunastu kolejnych 
zwycięstwach).

Pierwszy turniej półfinałowy M i
strzostw Wielkopolski Młodziczek w Siat
kówce odbył się w Jarocinie. Rywalkami 
jąrocinianek w grupie P3 są zespoły: UKS 
Środa Wlkp. i UKS Murowana Goślina 
oraz pauzujący w pierwszym turnieju 
Olimp Września. Do finałów awansują, 
dwa najlepsze zespoły. -Nie ukrywam, te  
naszym celem w te] kategorii wiekowej jest 
medal mistrzostw Wielkopolski. Po cichu 
myślimy nawet o złotym, ale najważniej
sze je st miejsce na podium, dające awans 
do rozgrywek centralnych - mówił przed 
turniejem Michał Sorek, prezes TKS-u 
Siatkarz.

Faworytkami do awansu są ekipy 
ze Środy i Jarocina, które triumfowa
ły w swoich grupach ćwierćfinałowych. 
Zgodnie z oczekiwaniem oba zespoły 
gładko pokonały UKS Murowana Go
ślina. W bezpośrednim pojedynku, po 
zaciętym boju minimalnie lepsza okazała 
się drużyna ze Środy.

Drugi turniej (z czterech) zostanie 
rozegrany dopiero po feriach - 6 lutego, 
a gospodarzem będzie UKS Środa (TKS 
Siatkarz będzie pauzował). Trzecie zawo
dy - w Murowanej Goślinie) zaplanowa
no na 13 lutego. Decydująca rozgrywka 
odbędzie się we Wrześni - 20 lutego.

P lzed startem  w półfinałach m i
strzostw Wielkopolski jarocinianki wzię
ły udział w silnie obsadzonym turnieju 
w Śmiglu.-Na turniej dostaliśmy się trochę 
przypadkowo. Powołanie do kadry Wiel
kopolski na te zawody dostały dwie nasze 
zawodniczki - M artyna Kujawa i Anna 
Regulska. Zadzwoniłem do organizato
rów z pytaniem, czy nie moglibyśmy za
grać. Usłyszałem, że nas nie zapraszali, 
bo myśleli, że skoro nasze zawodniczki 

9grają w kadrze, to i tak nie przyjedziemy. 
Odpowiedziałem, że  bez. dwóch też damy 
radę. I  tak trochę kuchennymi drzwiami 
dostaliśmy się na turniej - mówi Michał 
Sojek.. *

Tuż przed.zawodam i okazało się, *

Na turnieju nie mogło oczywiście zabraknąć okolicznościowego selfie

że do gry gotowych jest tylko sześć za
wodniczek oraz jedna kontuzjowana, 
a reszta z powodów losowych nie mogła 
na dwudniowy turniej pojechać. - Nie było 
mowy o tym, żeby zrezygnować ze startu, 
tym bardziej, że tak właściwie się „wprosi
łem ” na te zawody. Zresztą każdy start to 
nowe doświadczenia - opowiada Sorek. 
Do Śmigla pojechały: Patrycja Ignasiak, . 
Aleksandra Styś, Zuzanna Malinowska, 
Wiktoria Antczak, Julia Kita, Julia M ar
ciniak i kontuzjowana Dorota Lipowicz.

W turnieju wzięło udział 12 drużyn, 
które najpierw walczyły w trzech gru
pach. Jarocinianki pokonały pó 2:0 Pląs 
Warszawa i Piast Głogów i przegrały p o . 
bardzo zaciętym pojedynku 0:2 z SPS-em 
Zbąszynek (w setach do 21 i 23). - Patrząc 
na nasz skład, to zagraliśmy rewelacyjnie. ' 
Chodzi o to, że na rozegraniu grała dziew- ■ 
czyna, która z reguły gra na przyjęciu, a na 
środku niska zawodniczka, która tak na
prawdę gra jeszcze w minisiatkówkę - mówi 
Sorek.

W ćwierćfinale drużyna TKS-u Siat
karz trafiła na Kadrę Wielkopolski i po 
walce przegrała. - Zagraliśmy zbyt nerwo
wo i popełniliśmy za dużo błędów - stwier
dził prezes Siatkarza.

Drugiego dnia jarociniankom przy
padła gra o miejsca od 7 do 12. Wygrały

► PIŁKA NOŻNA

gładko trzy spotkania i ostatecznie zajęły 
siódmą pozycję.

Turniej wygrała drużyna z Katowic. 
Drugie miejsce zajął SPS Zbąszynek, 
a  trzecie gospodynie ze Śmigla.

Przyznano również nagrody indy
widualne dla najlepszych zawodniczek 
poszczególnych drużyn. Z TKS-u wy
różniono Patrycję Ignasiak. Nagrodę 
otrzymała również druga jarocinianka 
- Martyna Kujawa (z kadry Wlkp.).

(faf)

WYNIKI I TURNIEJU PÓŁFINAŁOWEGO 1 
MISTRZOSTW WIELKOPOLSKI 
MŁODZICZEK W SIATKÓWCE:

UKS Środa Wlkp.
-  UKS Murowana Goślina 

#
2 :0

(25:18, 25:17)
TKS Siatkarz Jarocin
-U K S  Środa Wlkp. 1:2

. (2 5 :21 ,23 :25 ,1 2 :15 ) -
UKS Murowana Goślfoa 
- TKS Siatkarz Jarocin - 0:2

(21:25, 15:25)

Tabela:
l.U K S  Środa Wlkp. 2 4 4:1 i
2. TKS Siatkarz Jarocin 2 3 3:2
3. UKS Murowana Goślina 2 2 0:4
4. Olimp Września 0 0 0:0

Zagrają dla Przemka
Trzecia edycja Turnieju Charytatyw

nego „Gramy dla Przemka” odbędzie się 
30i 31 stycznia w hali widowiskowo-spor- 
towej'Gimnazjum w Żerkowie. W zawo
dach mogą wziąć udział dziesięcioosobo
we zespoły (na boisku przebywa pięciu 
graczy w polu plus bramkarz). Wpisowe 
wynosi 200 zł od drużyny. Szczegółowe

informacje dotyczące imprezy można 
uzyskać pod numerem telefonu: 609/369- 
743.0  udziale decyduje kolejność zgło
szeń.

Wszystkie pieniądze zebrane z tur
nieju zostaną przekazane na rehabilitację 
Przemysława Wojcieszaka, byłego piłka
rza sparaliżowanego w wypadku, (faf)

► d a r t

Bezapelacyjny
mistrz

Jordan Hołdemy z Jarocina bezapelacyjnie triumfował 
w rozgrywkach VII sezonu Jarocińskiej Ligi Darta. U ta
lentowany junior wygrał aż sześć z dziesięciu turniejów. 
Drugie miejsce w lidze zajął Paweł Osiełkowski (Jarocin), 
a trzecie M arek Standera (Środa Wlkp.).

Ostatni turniej rozegrano w miniony piątek. Po raz 
kolejny zwyciężył w nim Jordan Hołdemy, .wyprzedzając 
Szymona Pecynę (Jarocin), i M arka Standerę.

- Ten sezon darterski był dla nas bardzo ciężki. Musieliśmy 
po raz kolejny przenieść rozgrywki w inne miejsce. Aktualnie 
turnieje Jarocińskiej Ligi Darta odbywają się w restauracji 
Camea, gdzie mamy bardzo dobre warunki do gry. Jest to 
ju ż  czwarte m iejsce, w którym  kontynuujem y naszą ligę. 
Pokazujemy, że mimo trudności nadal chcemy grać w darta, 
i rozwijać tę dyscyplinę w naszym mieście i regionie - mówi 
Szymon Pecyna, prezes stowarzyszenia D art Jarocin.

22 stycznia odbędzie się finał Zamkniętych Mistrzostw 
Jarocina, w którym zagra najlepszych szesnastu graczy 
wyłonionych z czterech eliminacji. Tytułu mistrzowskiego 
bronić będzie... Jordan Hołderny. Tydzień później zapla
nowany jest prestiżowy tutniej M asters, czyli „mistrzostwa 
m istrzów ” dla pierwszych szesnastu graczy JLD . O d
dzielnie zagrają także cztery najlepsze kobiety ligi. W VII 
sezonie JLS najlepsza okazała się N atalia Jankiewicz ze 
Środy Wlkp.. Druga była Sandra Dziubarczyk z Dobiesz- 
czyzny. Trzecia miejsce zajęła Ksenia Janasiak że Środy 
Wlkp. W kobiecym turnieju masters zagra również Monika 
Brugger z Jarocina.

Ogółem w VII sezonie Jarocińskiej Ligi Darta sklasyfi
kowano 46 graczy. Kolejny sezon wystartuje na przełomie 
lutego i marca.

(faf)

Najlepsza trójka ostatniego turnieju VII sezonu Jarocińskiej 
Ligi Darta. Od lewej Szymon Pecyna, Jordan Hołderny 
(mistrz ligi) oraz Marek Standera

FINAŁOWA KLASYFIKACJA V II SEZONU JLD:
1. Jordan Hołdemy (Jarocin) 100 pkt
2. Paweł Osiełkowski (Jarocin) 78 pkt !
3. Marek Standera (Środa Wlkp.) 58 pkt
4. Szymon Pecyna (Jarocin) 49 pkt '
5. Dawid Zielonka (Walerianów) • 48 pkt "
6. Bartosz Derwich (Jarocin) 42 pkt
7. Christios Drakos (Jarocin) 37 pkt
8. Norbert Pecyna (Jarocin) 37 pkt
9. Mateusz Chlebowski (Jarocin) 37 pkt
10. Michał Wyzujak (Jarocin) 35 pkt
11. Błażej Strzelczyk (Celestynów) 34 pkt
12. Marek GrypczyńSki (Śrem) 29 pkt
13. Mateusz Frąckowiak (Leonów) 27 pkt
}4 . Darek Zielonka (Walerianów) 27 pkt
15. Bartłomiej Stefaniak (Stefanów) 21 pkt
16. Marek Aleksander (Jarocin) 21 pkt

*
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Medal starszego brata

Szymon Mikler wywalczył srebrny medal Mistrzostw Polski w Kolarstwie Przełajowym

• • • WOKÓŁ BOISKA

► Nowy trener 
Ostrovii

Marcin Katuża został nowym 
trenerem Ostrovii Ostrów. 
Zastąpił na tym stanowisku 
Piotra Konstanciaka, które
mu z końcem roku wygasła 
umowa. Kałuża ostatnio był 
szkoleniowcem występującej 

r w kaliskiej okręgówce Astry 
Krotoszyn, a wcześniej praco
wał już w ostrowskim klubie. 
Konstanciak, który prowadził 
Ostrovię przez ostatnie 1,5 
roku, pozostanie w Ostro
wie i będzie trenerem jednej 
z drużyn młodzieżowych.

► Stronka w Kleczewie
Maciej Stronka, były piłkarz 
Jaroty, dołączył do Sokoła 

J Kleczew. Do końca sezonu - 
będzie wypożyczony z IV-li- 
gowej Tarnovii Tarnowo Pod
górnej, w  której występował 
ostatnio.
27-letni defensywny pomoc
nik reprezentował barwy Jaro
ty w rundzie jesiennej sezonu 
2014/2015. Wcześniej grał 
także w GKS-ie Dopiewo.

► Smółka
w Zawiszy?

Zbigniew Smółka, były trener 
Jaroty, odszedł z Odry Opo
le (wykorzystując klauzulę 
w kontrakcie, że może wcze
śniej zakończyć umowę, jeże- 

' li otrzyma propozycję pracy 
-• w I lidże lub w Ekstraklasie) 

i poprowadził w minionym 
tygodniu pierwszy trening Za
wiszy Bydgoszcz. Ma zostać 
szkoleniowcem tego klubu 
zastępując na tym stanowisku 
Macieja Bartoszka. Smółka 
nie dysponuje jednak licen
cją UEFA Pro uprawniają
cą do prowadzenia zespołu 
I ligi. Posiada jedynie licencję 
UEFA A, a brakuje podstaw, 
by przyznać mu warunkowe 
pozwolenie na pracę. Być 
może oficjalnym trenerem po
zostanie ktoś inny, a Smółka 
będzie nieformalnie prowadził 
drużynę.,

► Szady w Radomiu
Adrian Szady, były bramkarz 
Jaroty, ostatnio występujący 
w rezerwach poznańskie

g o  Lecha, podpisał umowę 
z grającym w II lidze Rado- 
miakiem Radom. Niespełna 
dziewiętnastoletni zawodnik, 
wychowanek Victorii Wrze
śnia, reprezentował barwy 
jarocińskiego klubu jesienią 
2014 roku.

(faf)
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Szymon Mikler (Metoda Jarocin) 
został wicemistrzem Polski w kolarstwie 
przełajowym w kategorii cyklosport 
(19-29 lat). Jego młodszemu bratu 
- Bartoszowi - nie udało się niestety 
obronić tytułu mistrzowskiego wśród 
orlików (do lat 23) wywalczonego przed 
rokiem. Z rywalizacji wyeliminował go 
defekt roweru.

Mistrzostwa Polski w Kolarstwie 
Przełajowym, które w tym roku od
były się w Lublinie, rozgrywane były 
w ekstremalnych warunkach. Pogoda 
zmieniała się co godzinę. Lód, słońce, 
błoto, śnieg, a potem znów lód sprawiły, 
że zawody obfitowały w kraksy i defekty.

Pierwsi na trasę wyruszyli juniorzy

młodsi Victoni - Dawid Kuderczak i Mi
łosz Kasprzak, którzy zajęli odpowied
nio dwunaste i czternaste miejsce tracąc 
do zwycięzcy około półtorej minuty.

Drugiego dnia zawodów najpierw 
na starcie zameldował się Szymon 
Mikler (kategoria cyklosport). Od po
czątku jechał spokojnie - około piątej 
pozycji. Na dwie rundy przed końcem 
podkręcił tempo i ostatecznie dotarł do 
mety na drugim miejscu Do wywalcze
nia'biało-czerwonej koszulki zabrakło 
mu zaledwie 10 sekund.

Tytułu mistrza Polski w kategorii 
orlików bronił Bartosz Mikler. Przed 
zawodami mówił: - Jestem gotowy na 
obroną koszulki, tym bardziej, że to mój

ostatni rok w kategorii młodzieżowej. 
Liczę też, że powalczę o podium w eli
cie. Jestem bardzo dobrze przygotowany, 
a trudne warunki - śnieg, lód, techniczne 
zakręty to wymarzona dla mnie trasa - 
zapowiadał zawodnik Mctorii.

Orlicy ruszyli na trasę razem z eli
tą. Po pierwszej rundzie utworzyła się 
pięcioosobowa czołówka, w której zna
leźli się faworyci, wśród nich Bartosz 
Mikler. W tej grupie było tylko dwóch 
zawodników de lat 23 - Mikler i M ar
celi Bogusławski. Reprezentant Mctorii 
jechał na pewnej drugiej pozycji wśród 
orlików, niestety na trzeciej rundzie miał 
defekt. - Spadła mi tylna szytka (opona 
- przyp. red) i nie mogłem kontynuować

jazdy rowerem, a do boxu techniczne
go było bardzo daleko - mówi Bartosz 
Mikler. - Bartek z rowerem na plecach 
biegł do boxu, żeby wymienić rower. Po 
łodzie było to dla niego bardzo trudne, 
nie miał już szans na dobry wyniki, był 
zmuszony zejść z trasy. Tegowyjątkawego 
dnia noga była, głowa była, zabrakło tylko 
szczęścia - dodaje Szymon Mikler, który 
jest trenerem młodszego brata.

- Czuję spory niedosyt. W najbliższy 
weekend będę walczył w finale Pucharu 
Polski i Mistrzostwach Polski Zrzeszenia 
LZS, które odbędą się w Tarnowie i mam 
nadzieję na dobry występ - powiedział po 
zawodach Bartosz Mikler.

(faf)

► KOLARSTWO TOROWE

Trzy nieolimpijskie złota
Trzy złote medale M i

strzostw Polski w Kolarstwie 
Torowym w Konkurencjach 
Nieolimpijskich wywalczyli 
byli zawodnicy jarocińskich 
klubów. Szymon Krawczyk 

. (wychowanek UKS Trójka) 
dwukrotnie stawał na naj
wyższym stopniu podium 
wśród juniorów. Najlepsza 
w wieloboju w elicie kobiet 
okazała się Julita Jagodziń
ska (wychowanka Victorii).

M is trz o s tw a  Polski 
w Konkurencjach Nieolim
pijskich rozgrywane na prze
łomie roku są dla jednych 
zakończeniem sezonu, a dla 
innych początkiem przygo
towań do kolejnych startów. 
Julita Jagodzińska, aktu
alnie reprezentująca Tar- 
novię Tarnowo Podgórne 
do m istrzosfw  podeszła 
praktycznie „z m arszu”. 
- M istrzostw a w om nium  
(wielobój - przyp. red.) 
sprinterskirą były dla m nie 
zawodami przygotowującymi 
do sezonu. Trenujemy teraz

ciężko, siłowo i startowali
śmy z marszu. Jestem bardzo 
zadowolona z wyniku, tym  
bardziej, że rywalizowałam  
w kategorii open, ze starszymi 
zawodniczkami. W pierwszej 
konkurencji - 250 m ze startu 
zatrzymanego zajęłam pierw
sze miejsce, w sprincie byłam 
druga, na 500 m ze startu 
lotnego - trzecia i w ostatniej 
konkurencji - keirinie zaję
łam drugie miejsce, co dało 
m i zwycięstwo w klasyfikacji 
generalnej. Cieszę się z  wyni
ków uzyskanych na tym etapie 
przygotowań, bo wiem, że idę 
w dobrą stronę i w sezonie 
powinno być dobrze - powie
działa mistrzyni Polski.

Dwa złote medale wśród 
juniorów wywalczył Szymon 
Krawczyk (KTK Kalisz), 
który triumfował w scrat- 
ch’u (wyścig na „kreskę”, 
przypominający rywalizację 
nffszosie) oraz z Dawidem 
Czubakiem w m adisonie 
(wyścig parami, w którym 
jeden zawodnik ściga się,

a drugi w tym czasie odpo
czywa w górnej części toru). 
- Bardzo chciałem zakończyć 
rok zwycięstwem i podwój
nie m i się to udało - mówi 
Krawczyk. - W scratch 'u je 
chałem aktywnie od startu. 
Wiedziałem, że muszę bardzo 
uważać na Alana Banaszka 
(od tego roku kolega klubowy

Macieja Paterskiego w CCC 
Sprandi Polkowice) i na Da
niela Staniszewskiego (Verva 
ActhJet Team). Czułem się 
bardzo pewnie. Wiedziałem, 
Że mogę zwyciężyć. Na dwóch 
ostatnich rundach pomogli 
m i koledzy z drużyny i udało 
mi się ograć tych zawodników. 
Drugiego dnia m istrzostw

wraz z  Dawidem Czubakiem 
nie zawiedliśmy w madisonie. 
Zdobyliśmy maksymalną łicz-' , 
bę punktów  i wywalczyłem  
drugi złoty medal. Przede 
mną drugi rok juniora i nowe 
cele, a później zobaczymy, co 
czas przyniesie - tajemniczo 
zakończył jarociński kolarz.

(faf)
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